
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 2019. november 21-én 

               16.05 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén. 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Miskolczi Ferenc       alpolgármester  

 

Béni Norbert    képviselő 

Dombi Norbert          képviselő  

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő 

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

Meghívottak közül megjelent:      

Sipos Szilvia   pénzügyi csoportvezető 

(a 1. napirendi ponthoz) 

 

Iváncza Éva   Rendezvényterem ’12. Kft. 

Kárász Lórántné Iskola gondnok 

Papp Alexandra Gondozási Központ vezető 

Porogi Lajosné Óvodavezető 

(a 2. napirendi ponthoz) 

 

Nagy Ottó  Pétkomm Kft. ügyvezető 

(a 3., 4., 5. napirendi ponthoz) 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 6 képviselő és a polgármester, összesen 7 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban szereplő napirendi 

javaslatot).  
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15.) napirendként kiküldtük az önálló képviselői indítványt Molnár Gyula László, Béni Norbert 

és Nagyné Szigeti Mária részéről: Áramkimaradás (áramingadozás) okozta fűtés és melegvíz 

ellátás kimaradás a távfűtés által érintett háztartásokban (211/2019.) 

Ezt előterjesztő visszavonta.  

17.) Önálló képviselői indítvány Molnár Gyula László, Béni Norbert és Nagyné Szigeti Mária 

részéről: Várakozni tilos tábla kiegészítése (213/2019.) 

 

Molnár Gyula László képviselő: Visszavonjuk az előterjesztést. 

 

Horváth Éva polgármester: Folytatom a napirend ismertetését. Sürgősséggel küldtem ki egy 

előterjesztést, a Lakóházak energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat 

elbírálását (Bachstetter Erika) (215/2019.). 

A napirenddel kapcsolatban tartalmilag van-e valakinek kérdése, észrevétele? Nem volt. 

Aki elfogadja, hogy sürgősséggel zárt ülésre napirendre vegyük Lakóházak energetikai 

felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálását (Bachstetter Erika) (215/2019.), 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal sürgősséggel napirendre vette a Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Bachstetter Erika) 

tárgyú előterjesztést. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Bachstetter Erika)” (215/2019.) számú 

előterjesztést üzleti érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

335/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Bachstetter Erika)” tárgyú, 215/2019. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Szavaznunk kell a zárt ülés napirendjéről. 

Aki egyetért azzal, hogy a „Lakóházak energetikai felújításának támogatására beérkezett 

pályázat elbírálása (Kustán Béla)” (191/2019.) számú előterjesztést üzleti érdek miatt zárt 

ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

336/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Kustán Béla)” tárgyú, 191/2019. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „„Arany János Tehetséggondozó 

Programban” való részvétel támogatása” (209/2019.) számú előterjesztést üzleti érdek miatt 

zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

337/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „„Arany János 

Tehetséggondozó Programban” való részvétel támogatása” tárgyú, 

209/2019. számú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Önálló képviselői indítvány Nagyné 

Szigeti Mária képviselő részéről: Emlékplakett átadása” (204/2019.) számú előterjesztést üzleti 

érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

338/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Önálló képviselői 

indítvány Nagyné Szigeti Mária képviselő részéről: Emlékplakett átadása” 

tárgyú, 204/2019. számú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  
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Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Rendelet a helyi adókról szóló 14/2017. (XI.24.) önkormányzati rendelet módosításáról 

(195/2019.) 

2.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (202/2019.) 

3.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

4.) Étkeztetési nyersanyagnormák és a szolgáltatónak fizetendő térítési díj megállapítása 

(201/2019.) 

5.) Köztemető parkjának gondozására és fenntartására megkötendő szolgáltatási szerződés 

(193/2019.) 

6.) Megállapodás a Vöröskereszt Veszprém Megyei Szervezetével a Támogató-szállító 

Szolgálat ellátására (199/2019.) 

7.) Horváth István Általános Iskola intézményi tanácsába delegálás (194/2019.) 

8.) Várpalota Kistérség Többcélú Társulása Társulási Tanácsának Pénzügyi Bizottságába 

delegálás (197/2019.) 

9.) A Polgármester 2019. II. félévi jutalma (196/2019.) 

10.) E.ON hálózati csatlakozás (206/2019.)  

11.) Akácfa utcai forgalmi rend (198/2019.) 

12.) Képviselői laptopok vásárlása (205/2019.) 

13.) Beszámoló a 2019. I-III. negyedévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról (200/2019.) 

14.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota (első olvasat) (192/2019.) 

15.) Önálló képviselői indítvány Molnár Gyula László, Béni Norbert és Nagyné Szigeti Mária 

részéről: Péti MTE területén lévő murvás útszakasz ideiglenes rendbetétele apró szemű 

murvával (212/2019.) 

16.) Önálló képviselői indítvány Molnár Gyula László, Béni Norbert és Nagyné Szigeti Mária 

részéről: A Berhidai úttal párhuzamos szervizút ideiglenes rendbetétele apró szemű murvával 

(210/2019.) 

17.) Önálló képviselői indítvány Miskolczi Ferenc alpolgármester részéről: Péti MTE-vel kötött 

„Együttműködési és feladatellátási szerződés” módosítása (214/2019.) 

 

Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató az Önkormányzat 2019. I-III. negyedévi gazdálkodásáról (208/2019.) 

2.) Tájékoztató a 2019. évi beruházásokról, felújításokról (207/2019.) 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Horváth Éva polgármester: Módosítást szeretnék kérni a napirendben vendégünkre való 

tekintettel, hogy az Önkormányzat 2019. I-III. negyedévi gazdálkodásáról szóló tájékoztatót 

vegyük előre. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal támogatja a napirendi pont cseréjét.  

 

 

1.) Tájékoztató az Önkormányzat 2019. I-III. negyedévi gazdálkodásáról  

(száma: 208/2019.) 

(tájékoztatók 1.) napirendi pontja) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Nem merült fel kérdés. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: Nem merült fel kérdés. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: Nem merült fel kérés.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdezem az összeállítót, hogy van-e valami kiegészíteni valója? 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Köszönöm szépen, nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Likviditási gond nincs. A költségvetést nem árt kozmetikázni 

decemberben. Van olyan szakfeladat, melyet erősen túlléptünk, de ez sem veszélyezteti a 

költségvetést.  

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Időarányos a teljesítés.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs.  

Következő napirendként javaslom az étkeztetési nyersanyagnormák és szolgáltatónak fizetendő 

térítési díj megállapítása tárgyú napirendet. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal támogatja a napirendi pont cseréjét.  

 

 

2.) Étkeztetési nyersanyagnormák és a szolgáltatónak fizetendő térítési díj megállapítása  

 (száma: 201/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a jelenlegi szolgáltatókkal.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal a Szepa-Szolg. 

Kft.-t javasolja az Óvoda szolgáltatójának. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal a Szepa-Szolg. Kft.-t javasolja az Iskola 

szolgáltatójának. 
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A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal a Rendezvényterem’12 Kft.-t javasolja a Szociális 

étkeztetés szolgáltatójának. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadja a bölcsőde normáját.  

 

Horváth Éva polgármester: Megkérdezem az intézmények képviselőit, hogy az eddigi 

szolgáltatással hogy vannak megelégedve? 

 

Porogi Lajosné Óvodavezető: Szeretettel köszöntök mindenkit. Úgy gondolom, hogy az 

árajánlat tevésnél és a bizottsági ülésen megbeszéltünk dolgokat. A jelenlegi szolgáltató felé a 

problémát tolmácsolom, és igyekszik teljesíteni a szolgáltatás színvonalának megfelelően. 

Nehézségekkel szembenézünk. Vannak problémák, de a szolgáltatóval meg tudjuk beszélni. A 

kondícióknál azt láttam, ha nagyon alacsony a norma, akkor nem lehet bizonyos dolgokat 

betartani. Ezért történt az áremelés is. A mai árak mellett folyamatosan tartva a normát nem 

lehet azt a színvonalat, amit elvárna az ember, azért, hogy a gyerekeknek megfelelő minőségű 

étkezés legyen. A döntést elfogadom, amit a Képviselő-testület hoz. A másik szolgáltatót nem 

ismerem. Megküzdöttünk egymással az évek folyamán, beállt egy bizonyos rend. Szeretném, 

hogyha szolgáltató váltás nem merülne fel. Megadjuk a lehetőséget a szolgáltatónak és ő 

partnerként fog bennünket kezelni ezután is.  

 

Kárász Lórántné Iskola gondnok: Három éve a Szepa-szolg az iskola szolgáltatója. Eddig az 

merült fel, hogy nem változatos. Ettől az évtől elég változatos, mindent meg tudunk beszélni. 

Ha valamit reklamálunk, abban a pillanatban kijavítják a dolgokat. Köszönjük szépen, mi meg 

vagyunk elégedve.  

 

Papp Alexandra Gondozási Központ vezető: A Rendezvényterem szolgáltat évek óta. Nem 

merültek fel problémák. Rugalmasan tudunk együttműködni. Minél hamarabb igyekszünk a 

hozzánk betérőnek biztosítani az ételt és nagyon hamar, rugalmasan igyekeznek ők is 

biztosítani. A diétás ételekkel sincs semmi gond. A megjelölt éthordóba mindig az az étel kerül, 

aminek kell belekerülnie. Szeretném, ha a továbbiakban is ők lennének a szolgáltatónk.  

 

Horváth Éva polgármester: Rendezvényterem képviselője, Éva szeretnél valamit mondani? 

 

Iváncza Éva Rendezvényterem ’12. Kft. részéről: Nem, köszönöm. 

 

Horváth Éva polgármester: Képviselők részéről észrevétel? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Az óvodával kapcsolatban szeretném mondani, ami engem nagyon 

zavar, hogy év közben többször jön az dadáktól, óvónőktől, szülőktől, hogy nem megfelelő 

minőségű a kaja. Sokszor segélykiáltás szinten ment a történet. Amikor elérkezünk erre az 

időpontra, hogy eldöntsük, hogy mi legyen a következő évben, akkor érdekes módon rendben 

van minden.  

 

Horváth Éva polgármester: A kérdésem, hogy hány óvónő, hány dada és hány szülő eszik az 

óvodában? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem erről beszéltem.  

 

Horváth Éva polgármester: De én erről beszélek. Aki nem eszik az ételből az milyen panaszt 

fogalmaz meg? 
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Nagy Zsolt képviselő: Azt is elmondtam a bizottsági ülésen, hogy ízlésről vitatkozni elég 

nehéz. Itt nem ilyen problémák vannak elsősorban. 

 

Horváth Éva polgármester: Milyen problémák? Hadd halljunk már erről. Ha nem tudunk 

erről a problémáról, akkor a Képviselő-testület hogy döntsön felelősségteljesen.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Szerintem fog dönteni. 

 

Porogi Lajosné Óvodavezető: Voltak és vannak is problémák, de a kezdeti nehézségeken 

túllépve próbál a szolgáltató megfelelni. Az a helyzet, hogy a nagyon alacsony normából 

időnként azt látom, hogy nem lehet minőségi ételt csinálni. Azt szoktam mondani a szolgáltató 

képviselőjének, ha már beleteszitek az alapanyagot, akkor az legyen ehető. Ne pazaroljunk arra, 

hogy kimenjen a moslékba. Meghallgatnak. Hol sikerül, hol kevésbé sikerül. Ami nagyon nagy 

pozitívum, hogy a reggeli, uzsonna színvonalas, változatos. A főtt ételnél ízlésbeli különbségek 

vannak. Ha kérem, hogy ezt a fajta ételt ne hozzátok, mert nem vált be és pazarlásnak tartom, 

akkor megpróbálkoznak másik fajta étellel és nem hoznak. Nem mondtam, hogy nincs 

probléma, de azt is tudom, hogy a menzás étkezéssel nagyon nehéz mindenkinek megfelel. A 

felnőttek nem nagyon esznek az óvodában. A gyerekeknél azt várnám el, hogy mivel reggeltől 

délutánig ott vannak és nincs választási lehetőségük, a minőségi ételt várjuk el, nekik enni kell 

és jól kell lakni.  

 

Horváth Éva polgármester: Tegnap a Pénzügyi Bizottság ülésén hallottunk egy olyan 

véleményt, hogy náluk a gyerek a főtt ételt szereti az óvodában. Nagyon nehéz ezt eldönteni.  

 

Porogi Lajosné Óvodavezető: A másik szolgáltatót nem ismerem. Nem tudom, hogy és mit 

szolgáltat és milyen mennyiségben. Minden relatív. Az elején elég rendesen megküzdöttünk és 

sokszor álltam a szőnyeg szélén és akkor is elmondtam az érveimet. Nem saját magamért és a 

felnőttekért, hanem a gyerekekért szóltam. Úgy gondolom, hogy olyan nagy összegbe kerül az 

óvodai étkeztetés, hogy az a pénz ne a hulladékba menjen, hanem a gyerekek javát szolgálja. 

Igyekszik a szolgáltató megfelelni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Megpróbáltam visszatekerni ezt a kis filmet az elmúlt néhány év 

elejére. Eléggé izgalmas film. A Humán Bizottság előtt nagyon sokszor volt ez téma. 

Személyesen is meglátogattam a szolgáltatót és többször beszéltem vele, elmondtam azokat a 

panaszokat, amik hozzám érkeztek. Intézményvezető asszony, ha valaki keményen kiállt az 

óvodások érdekében az elmúlt években, akkor az éppen ő volt. Néha elment a falon túl is. 

Minden kritikát elmondott, ami eljutott hozzá, amit látott és tapasztalt. Azt gondolom, hogyha 

ő most azt mondja, hogy rendben vannak a dolgok és kezelhetők a kis hibák, akkor adok a 

szavára. Nem látom annak okát, hogy szolgáltatót váltsunk.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Most a Képviselő-testületnek arról kell dönteni, hogy a 

gyerekek étkezési ellátásában ki legyen a szolgáltató. Mi alapján dönt a Képviselő-testület? Ezt 

elég nehéz objektíven megítélni. A képviselők közül nem hiszem, hogy az elmúlt időben valaki 

elment és megkóstolta az ételt, Norbi talán Te, vagy a Humán Bizottság tagjai. De még az sem 

biztos, hogy objektív. Az ízlések és pofonok nagyon különböznek. A gyerekeknek ha mákos 

tésztát, vagy grízes tésztát kínálnának, akkor biztosan nagyon szeretnék, szemben a 

tökfőzelékkel. Holott a nagykönyvben az van megírva, hogy tökfőzeléket kellene többet enni 

és nem grízes tésztát. A gyerekek véleményére is nehéz hagyatkozni. Ilyen korban még nagyon 

sok a rosszevő, mindent meghagynak, otthon sem akarnak enni. Nehéz eldönteni, hogy ki a jó 

szolgáltató. Azt hiányolom, hogy ez rendszerszintű probléma. Van még olyan felügyelőség, aki 
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ellenőrzi ezeket a közétkeztetési intézményeket? Mit ellenőriznek, milyen gyakran és mikor 

voltak az óvodában ellenőrizni? 

 

Porogi Lajosné Óvodavezető: Ha jól emlékszem tavaly voltak mintát venni, és rendben 

találtak mindent.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez objektívnek tekinthető, mert ők tudják, hogy mennyinek 

kell lenni a húsalapnak, milyen ízeknek kell lenni. Mindenhol van probléma, mert senki sem 

elégedett teljesen, de alapvető probléma nincs a szolgáltatók között. A magam részéről az 

óvodavezető asszonynak tudok hinni a leginkább és a jelenlegi szolgáltató megtartása mellett 

fogok szavazni.   

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Vélemény? Nincs.  

Megyünk intézményenként. Kezdjük az óvodával. Az óvoda jelenlegi szolgáltatója a 

Rendezvényterem. Aki egyetért azzal, hogy az óvodában a jelenlegi szolgáltató, a 

Rendezvényterem legyen a szolgáltató, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 4 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

339/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Polgármester javaslatát, mely szerint a „Panelkuckó” Napközi 

Otthonos Óvoda élelmezési szolgáltatója 2020. január 01-től a 

Rendezvényterem’12 Kft. legyen.  
 

 

Horváth Éva polgármester: Aki az óvodánál a Szepa-szolgot támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadta, hogy az 

Óvoda szolgáltatója a Szepa-szolg. Kft. legyen.  

 

Horváth Éva polgármester: Iskola. Aki egyetért azzal, hogy az iskola jelenlegi szolgálatója, 

a Szepa-szolg legyen a szolgáltató, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta, hogy az Iskola szolgáltatója a 

Szepa-szolg. Kft. legyen.  

 

Horváth Éva polgármester: Szociális étkeztetés. Aki egyetért azzal, hogy a jelenlegi 

szolgáltató, a Rendezvényterem legyen a szolgáltató, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta, hogy a szociális étkeztetés 

szolgáltatója a Rendezvényterem legyen.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a Gondozási Központ által megkért 

normatíva legyen, ne változzon a bölcsődénél, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta, hogy a Bölcsőde normatívája ne 

változzon.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki a fentiek szerint a határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

340/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

I. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önkormányzat által fenntartott valamint működtetett, a személyes 

gondoskodás keretében étkeztetést nyújtó intézményekben a 

szolgáltatókkal és intézményvezetőkkel végzett egyeztetés alapján az 

élelmezési nyersanyagnormát és a szolgáltatónak fizetendő térítés összegét 

2020. év január hó 1. napjától az alábbiakban határozza meg: 

 

1./ Panelkuckó Napközi Otthonos Óvoda 

 

Szolgáltató: Sze-Pa Szolg. Kft. 

 

    Norma: Szolgáltatónak fizetendő 

           

     - gyermekek részére 

ebéd: 276,- Ft 386,- Ft + ÁFA/fő/nap 

tízórai + uzsonna: 154,- Ft 214,- Ft + ÁFA/fő/nap 

háromszori étkezés:  430,- Ft 600,- Ft + ÁFA/fő/nap 

 

2./ Horváth István Általános Iskola 

 

Szolgáltató: Sze-Pa Szolg. Kft. 

 

    Norma: Szolgáltatónak fizetendő 

           

     - gyermekek részére 

ebéd (menza): 310,- Ft 420,- Ft + ÁFA/fő/nap 

tízórai + uzsonna: 170,- Ft 235,- Ft + ÁFA/fő/nap 

háromszori étkezés:  480,- Ft 655,- Ft + ÁFA/fő/nap 

 

3./ Szociális étkeztetés  

 

Szolgáltató: Rendezvényterem’12 Kft. 

    Norma: Szolgáltatónak fizetendő 

          

ebéd 340,- Ft 435,- Ft + ÁFA/fő/nap 

 

 



10 

 

4./ Bölcsőde 

      Norma:   

           

     - saját konyhán előállított  

       egész napos ellátás:374,- Ft 

 

II. A Képviselő-testület 

 

1. Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról az érdekelt intézményeket 

és szolgáltatókat tájékoztassa. 

2. Felhatalmazza az érintett intézményvezetőket és a polgármestert, hogy a 

jelen határozatban foglaltak szerint kössék meg a szolgáltatókkal a 

szállítási szerződést. 

 

Határidő II/1. pontra: 2019. december 10. 

                II/2. pontra: 2019. december 31. 

 

Felelős: II/1. pontra: Horváth Éva polgármester 

              II/2. pontra: érintett intézményvezetők és polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm Nagy Ottó ügyvezetőt. Következő 

napirendként javaslom vendégünkre való tekintettel a köztemető parkjának gondozására és 

fenntartására megkötendő szolgáltatási szerződést. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal támogatja a napirendi pont cseréjét.  

 

 

3.) Köztemető parkjának gondozására és fenntartására megkötendő szolgáltatási 

szerződés (száma: 193/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdezem ügyvezető urat, hogy kiegészíteni valója van-e? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Köszönöm, nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs. 

Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

341/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

felhatalmazza a polgármestert a temető parkgondozásáról szóló, e 

határozat mellékletét képező szolgáltatási szerződés aláírására, egyben 

felkéri, hogy a szerződésben foglaltakat a 2020. évi költségvetés 

előkészítésénél vegye figyelembe. 

 

Határidő: szerződéskötésre: 2019. december 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Következő napirendként javaslom az E.ON hálózati csatlakozást. 

Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal támogatja a napirendi pont cseréjét.  

 

 

4.) E.ON hálózati csatlakozás (száma: száma: 206/2019.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 10.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Átadom a szót Nagy Ottónak.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Az előzetes kalkuláció alapján nálam az jött ki, hogy 

8.997.696,- Ft-nál kisebb összeget nem fog tudni mondani az E.ON. Azok a mennyiségek 

kerültek be, amivel a tervezők dolgoztak. Az eredeti 8 millió forintot módosítani kell magasabb 

összegre. Remélhetőleg néhány napon belül meglátjuk az ajánlatot, hogy valóban ez jön ki. Ha 

a magasabb mennyiséggel kérjük meg, akkor a felső tarifa a létesítésnél olcsóbb, mint a Kifes 

tarifa. Számomra nem is 1 milliós megtakarítás, ami miatt javasolható, hanem sokkal inkább az 

üzemeltetés időszaka. Viszonylag nagy fogyasztóról fogunk beszélni és ott igen jelentős lehet 

az a mennyiség, ami az elosztói díjaknál megjelenik. Az elosztói forgalmi díjnál 3 forinttal 

olcsóbb a Köf/Kif-es, az elosztói veszteségnél ezer forintos egységárral kisebb a Kifes tarifa. 

Mindenképpen tudom javasolni a Köf/Kif-es tarifát. A létesítmény működése során kiderül, 

hogy mennyi a tévedés.  
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Horváth Éva polgármester: Az igényt beadtuk a módosításra, várhatóan hamar lesz döntés. 

Ettől függetlenül, hogy ne legyünk csúszásban és a vízjogi létesítési engedélyünk se legyen 

veszélybe, ezért azt mondom, hogy a fedezetet mindenképpen biztosítsuk rá. Ezt a szerződést 

nem fogom aláírni, ami most előttem van, várjuk a módosítottat. Mivel jön a december és az 

ünnepek, ezért biztosítsuk a fedezetet, legyen meg a keret, hogy tovább tudjunk lépni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Annyival kiegészíteném, hogy a Településfejlesztési 

Bizottság és a Pénzügyi Bizottság ülésén igazgató úr felé elhangzott egy olyan kérés, hogyha 

nem is a strandhoz kötném ezt a dolgot, hanem általánosságban szükség van-e erre, illetve a 

terület áramellátására, akkor is szükség van-e rá. Azt a választ kaptuk, hogy igen, ráadásul most 

elég jó konstrukcióval lehet. Van, aki ezért fogja támogatni, nem azért, hogy strandhoz köthető. 

 

Horváth Éva polgármester: A vélemények mindig változnak, de ezt a leágazást 

mindenképpen meg kell csinálni. Nyilvánvaló, hogy a kedvezőbb szerződési feltételeket fogjuk 

megkötni.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Jelenleg pillanatban a Köf/Kif tarifa választása esetén 

a transzformátor állomás, a transzformátor gép költsége az E.ON-t terheli. Az igénylőnek 

kedvező, de nem biztos, hogy mindig így marad. Ha van szándék, akkor célszerű most 

meglépni.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

342/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

önkormányzat 2019 évi költségvetésének előirányzatait az alábbiak szerint 

átcsoportosítja: 
 

Beruházási kiadások: Strand közműfejlesztés + 2.278 ezer forint 

Szakfeladatra nem sorolható önkormányzati feladatok személyi juttatások: 

- 2.278 ezer forint 
 

Felkéri a polgármestert, hogy a határozatban foglaltakat a költségvetési 

rendelet módosításánál vegye figyelembe.  

 

Határidő költségvetési rendelet módosítás 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

Horváth Éva polgármester: Következő napirendként javaslom Miskolczi Ferenc 

alpolgármester indítványát, a PMTE-vel kötött szerződés módosítást. Aki ezzel egyetért, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal támogatja a napirendi pont cseréjét.  
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5.) Önálló képviselői indítvány Miskolczi Ferenc alpolgármester részéről: Péti MTE-vel 

kötött „Együttműködési és feladatellátási szerződés” módosítása (száma: 214/2019.) 

Előterjesztő: Miskolczi Ferenc alpolgármester 

(eredetileg 17.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 2 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Átadom a szót az előterjesztőnek.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Képviselő-testület régi tagjai emlékeznek rá, hogy ezt 

az előterjesztést hasonló formában a 2019. augusztusi testületre is beterjesztettem. Akkor azért 

nem döntött róla a Képviselő-testület, hogy kötelezettséget az akkori Képviselő-testület ne 

vállaljon az új Képviselő-testület rovására, és hagyjuk meg a döntést az október 13-a után 

felálló új Képviselő-testületnek. Ez az idő most elérkezett.  

A PMTE sporttelep – ami most már önkormányzati tulajdonú – fűtés és melegvíz alapdíj 

átvállalásáról van szó. Azért kívánom, hogy így legyen, mert egyrészt az alapdíj a szolgáltatás 

azon része, amire a PMTE-nek nincs hatása. A feladat ellátónak és az objektum használójának 

nincs ráhatása. Ha az önkormányzat nem adná ki senkinek, az alapdíjat akkor is fizetni kellene.  

Másrészt benne van az is, hogy a PMTE terheit enyhítsük.  

Kérem képviselőtársaimat, hogy támogassák.  

 

Horváth Éva polgármester: Ottó valamivel ki szeretnéd egészíteni? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Igen. A jelenlegi jogszabályi környezetet nézve a 

PMTE nem tud jobban takarékoskodni a fűtés költséggel. Ez ennyi. A domináns benne az 

alapdíj.  

A másik a számlázás módja. Ahogy az előterjesztésben le van írva, a Pétkomm nem tud eltérni 

attól a gyakorlattól, amit most alkalmaz. Nekünk folyamatosan jelenteni kell, hogy a számláink 

rendben vannak. Ha nem lenne az az egy számla rendben, akkor nem lenne valós a jelentésünk, 

így veszélyeztetnénk a több száz milliós támogatást. Nem fogjuk felvállalni, hogy ettől 

eltérjünk. A javasolt megoldás a legegyszerűbb és legpraktikusabb.   

 

Horváth Éva polgármester: Azért fogom megszavazni, mert augusztusban nem teljesen így 

volt. Ez a számlázási forma sokkal szimpatikusabb.  

 

Dombi Norbert képviselő: Itt van az a nem tudom hányadik olyan helyzet, amikor arról van 

szó, hogy egy alaposan át nem gondolt, meg nem tervezett megvásárlásba, átadásba belevágta 

a fejszéjét az önkormányzat. Most jönnek elő azok a csontvázak, amikkel valamit kezdeni kell. 

Egészen addig, amíg nincs az egész sportlétesítménnyel kapcsolatban a Képviselő-testületnek, 

az önkormányzatnak egy kidolgozott, elfogadott, megvitatott fejlesztési elképzelése, 

koncepciója, pénzzel, idővel ütemezve, addig az ilyen farzsebből előrángatott adjunk még pénzt 

dolgokat nem fogom megtámogatni. A PMTE így vállalta el annak idején, hogy neki így jó. 

Most meg már nem jó. Az ilyenekkel soha nem fogok egyetérteni. 1.300 ezer forintot kap, 

illetve ennyivel csökken a kiadásuk. Miért jó ez? Miért nem volt annak idején alaposan átrágva? 
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Jövő hónapban megint jön valami. Most murvázunk. Abszolút nem értek egyet az ilyen 

felfogással. Ráadásul megszorításokat szeretnétek itt eszközölni, a másik lukon meg megy ki. 

Jól van, csináljátok. Név szerinti szavazást szeretnék kérni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Dombi Norbert képviselő úr ezt minden alkalommal 

elmondja, hogyha a PMTE bármilyen megsegítéséről, támogatásáról van szó. Mindig az az 

egyik alapindok, hogy nem volt elég átgondolt a PMTE objektumainak az átvétel megvásárlása. 

Nem volt megtervezve, nem volt kidolgozott koncepció.  

Úgy gondolom, hogy ez egy olyan sokrétű és bonyolult rendszer, hogy azt jól megtervezni nem 

lehetett volna. Nyolc évig görcsölt rajta a Képviselő-testület. Akkor is módosítani kellene rajta.  

Az alapkoncepció az volt, hogy az objektumokat átvesszük, mi üzemeltetjük és a PMTE-nek 

csak a sporttal kell foglalkozni. Persze, hogy jönnek menetközben mindenféle problémák, és 

ehhez rugalmasan kell hozzáállni.  

Egyébként a PMTE Pétfürdő legnagyobb sportegyesülete és illik fenntartani. Nem nagyon 

szeretem ezt az összehasonlítást, de kénytelen vagyok. Sportra nagyságrendekkel kevesebbet 

költünk, mint a kultúrára. Nem azért mondom, hogy a kultúra legyen kevesebb, hanem a sport 

se legyen mostohagyerek.    

A Ház fűtésénél is kifizetjük az alapdíjat, meg a fűtést is, és az idejáró egyesületek használják. 

A PMTE is egy egyesület. Azok az egyesületek, akik idejönnek, nem járulnak hozzá sem az 

alapdíjhoz, sem a fűtéshez. Innentől kezdve úgy gondolom, hogy ez méltányos, hogy a PMTE-

nek bizonyos terheket átvállalunk. Neki is korlátozottak a forrásai. A forrásokat nehéz 

megtervezni. Nem lehet tudni, hogy évről évre milyen pályázaton tudna részt venni, vagy a 

szponzorok mennyivel járulnak hozzá. Nem annyira jól tervezhető az egész PMTE. Úgy 

gondolom, hogy jól dönt a Képviselő-testület, ha ezt a terhet átvállalja a PMTE-től. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Pillanatra „átülnék” a másik székbe, és mint az egyesület elnöke 

szeretnék mindenkit megnyugtatni, hogy annak ellenére, hogy alpolgármester úr mondja, hogy 

nem túlzottan könnyű forrásokat, bevételeket abszolválni, az egyesület gazdálkodása stabil, 

nem fenyegeti fizetésképtelenség. Abban a helyzetben vagyunk most, amiben már régen nem 

volt az egyesület.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Dombi Norbert képviselő úr hozzászólását annyival 

szeretném kiegészíteni, hogy annak idején, amikor a tárgyalások voltak az egyik bizottságba be 

voltál választva. Ráadásul minden tárgyalásra meg voltál hívva.  

 

Dombi Norbert képviselő: Egyszer sem voltam meghívva.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Be voltál választva a bizottságba.  

 

Dombi Norbert képviselő: Mutasd meg a meghívót.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem jelentél meg egyiken sem.  

 

Dombi Norbert képviselő: Mutasd meg a meghívót, amire meg voltam hívva.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Be voltál választva, miért nem mentél el? 

 

Dombi Norbert képviselő: Mutasd meg a meghívót, amin meg lettem hívva.  

 

Horváth Éva polgármester: Elő fogom keresni.  
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Dombi Norbert képviselő: Keressétek meg.  

Tisztázzunk valamit, mert itt mintha egymás mellett szaladnának a dolgok. A PMTE nem 

Pétfürdő egyesülete, hanem egy pétfürdői egyesület. Nem az önkormányzat egyesülete, nem a 

Képviselő-testület egyesülete, ahogy az összes többi egyesület sem az. Önálló jogi személy. 

Az, hogy Pétfürdőn működik hosszú évtizedek óta, az egy nagyon dicséretes dolog. Voltak 

sokkal szebb időszakok, voltak gyengébbek, most olyan, amilyen, de nem Pétfürdő egyesülete, 

hanem egy saját önálló jogi személy. Miért emeljük ki a PMTE-t az összes többi egyesület 

közül? Ennyi erővel adhatnánk az összes többi egyesületnek is valamilyen okkal.  

Miért kapta meg annak idején a PMTE a létesítmény használatát?  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mert a Kertbarátkör nem kérte.  

 

Dombi Norbert képviselő: Szó nem volt erről. Meg sem lett kérdezve egyetlenegy egyesület, 

hogy esetleg akarná ő üzemeltetni. Honnan tudjuk, hogy más egyesület nem üzemeltetné? 

 

Horváth Éva polgármester: Értem a logikát Norbi, de ez már a holdban járás.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem holdban járás, hanem az elején el lett rontva.  

 

Horváth Éva polgármester: Mindent lehet igazolni, de azért szálljunk már le Pétfürdőre. 

Pétfürdő egyesülete a Péti Munkás Testedzők Egyesülete.  

 

Dombi Norbert képviselő: Épp annyira, mint az összes többi. Az összes többinek miért 

nincsen joga a létesítményt ugyanúgy használni? 

 

Horváth Éva polgármester: Az összes többi nem fizet sehol sem bérleti díjat, se fűtést, se 

vizet, semmit sem, hanem igénybe veszi az önkormányzat létesítményeit. A PMTE vagyonát 

megvettük, az az önkormányzat létesítménye, azt a PMTE veszi igénybe. Ellentétben a másik 

28 egyesülettel, aki mondjuk nem fizeti a Közösségi Ház rezsijének egy részét, holott itt vannak 

hetente minden nap, a PMTE nagy bátran, nem kis rábeszélésre felvállalta az elején, hogy a 

saját létesítményeinek az üzemeltetését, a rezsijét fizeti. Vannak tulajdonosi kötelezettségek, 

most többek között az alapdíj ebbe beletartozik.  

A másik az, hogyha megnézzük, hogy mennyi embert érint, hány embert mozgat meg, milyen 

korosztályokat mozgat meg. Úgy gondolom, hogy idáig elmehetünk. A többiben valószínűleg 

igazad van, hogy lehet most már a tapasztalatok alapján egy hosszútávú koncepciót kidolgozni. 

Ahogy nem szavaztam meg ezt augusztusban, most meg fogom szavazni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Lenne egy áthidaló módosító indítványom, ha a Feri 

befogadja, hogy nézzünk meg egy évet, addig megadjuk ezt a pénzt, és hogyha a törlesztést 

(260 ezer forintot) az egyesület rendesen fizeti, akkor visszatérünk rá és újra szavazunk.  

 

Horváth Éva polgármester: Miért jó? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Például olyan dolgokért, amiket a Norbi is említett. Ne 

legyen annyira széttámogatva az egyesület a többihez képest. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nincs széttámogatva. Gyula ezt úgy fogalmaztad meg a 

Pénzügyi Bizottság ülésén, hogyha az egyesület nem tudná fizetni a neki adott kölcsönt, akkor 

nem jól járnánk.  
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Molnár Gyula László képviselő: 260 + 103 ezer forint. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen, ennyi lenne és most mondta a Zsolt az előbb, hogy 

úgy néz ki, hogy az egyesület tudni fogja törleszteni azt a kölcsönt is. Nem fog további 

kintlévőséget az önkormányzat felé felhalmozni. 

 

Horváth Éva polgármester: Értem a logikát Gyula. Abban a pillanatban, ha valami nagyon 

nagy krach lenne, akkor is nekünk kellene fizetni az alapdíjat, mert mi vagyunk a tulajdonosok.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Visszatérünk majd rá. Reméljük nem lesz krach.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez így van. Ha az önkormányzat bérlője nem fizeti a fűtési díjat, 

nekünk kötelességünk kifizetni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ha csak le nem vágjuk a fűtésről. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Akkor is kötelessége fizetni az önkormányzatnak, ha levágod 

a fűtésről. A fizetési kötelezettség fennáll a tartozásig, utána levághatod a madzag végéről. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Miután levágtam, már nem áll fenn.   

 

Nagy Zsolt képviselő: Ha jól értem a Gyulát, akkor azt mondja, hogy évente felül kellene ezt 

vizsgálni? 

 

Horváth Éva polgármester: Befogadod Gyula, ha azt mondjuk, hogy ezt a döntést évente 

felülvizsgálja a Képviselő-testület? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Igen, befogadom.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt a módosítást a Képviselő-testület minden év december 31-ig 

felülvizsgálja. Előterjesztő befogadod? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem tiszta egyenes a dolog, de azért, hogy haladjon a 

dolog, befogadom.   

 

Horváth Éva polgármester: Más hozzászólás? Nincs.  

Aki egyetért a név szerinti szavazással, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadta a név szerinti 

szavazást.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a módosított határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület név szerint szavaz. Jegyző asszony olvassa a neveket.  

 

Béni Norbert képviselő: Igen. 

Dombi Norbert képviselő: Nem. 

Horváth Éva polgármester: Igen. 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen. 

Molnár Gyula László képviselő: Igen. 

Nagy Zsolt képviselő: Igen. 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen. 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

343/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Péti Munkás Testedzők Egyesületével az 

önkormányzati sport közfeladatok ellátásra 2018. március 2-án kötött 

együttműködési és feladatellátási szerződést – 2020. január 1-jei 

hatállyal – alábbiak szerint módosítja: 

 

1.) A szerződés II/4) pontja helyébe a következők lépnek: 

„4.) Az Önkormányzat vállalja, és mindenkori éves költségvetésben 

megtervezi 

a) a sportlétesítmények üzemeltetésével és működtetésével kapcsolatban 

havi szinten felmerülő távhő-, és melegvíz alapdíját. A Feladatellátó az 

alapdíjakról számlát állít ki az Önkormányzat felé, aki azokat határidőre 

kiegyenlíti, 

b) az ingatlan felújításával, beruházásaival és a sportlétesítmények 

területén kívüli zöldfelületekkel kapcsolatos kiadások viselését.” 

 

A szerződés további részei változatlanul maradnak. 

 

A Képviselő-testület a szerződés II/4) pontját minden év december 31-ig 

felülvizsgálja.  

 

Határidő a szerződés módosításának aláírására: 2019. december 16. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

6.) Rendelet a helyi adókról szóló 14/2017. (XI.24.) önkormányzati rendelet 

módosításáról (száma: 195/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 1.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 1 igen, 4 nem szavazattal nem 

javasolja elfogadásra a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 2 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 2 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság ülésén felolvastam a járási települések 

hasonló adóit, most itt is megteszem. A mentességekbe és a kedvezményekbe nem megyek 

bele. Jásd Községnél a magánszemélyek kommunális adója 16 ezer Ft/év, idegenforgalmi adója 

100,- Ft/vendég/éjszaka. Tés Községnél a magánszemélyek kommunális adója 14 ezer Ft. Öskü 

Községnél a magánszemélyek kommunális adója 7 ezer Ft/év, idegenforgalmi adója 100,- 

Ft/vendég/éjszaka. Ősi Községnél a magánszemélyek kommunális adója 14 ezer Ft/év. Berhida 

Város önkormányzatának nincs kommunális adója, építményadója van, ami lakás után 120,- 

Ft/m2/év, a nem lakás céljára szolgáló épületrész után, kivéve a garázs 900,- Ft/m2/év, van 

reklámhordozóra 5 ezer Ft. Vilonya Községben kommunális adó 5 ezer Ft/év. Várpalotán 

építményadó van, 750,- Ft/m2-e, de a lakás kedvezményt kap, 160,- Ft/m2, illetve garázsokra 

300,- Ft/m2. Minden egyéb építmény után 750,- Ft/m2. várpalotán van telekadó is, 0-150,- 

Ft/m2-ig terjed.  

Úgy gondolom, hogy nem mi vagyunk azok, akik itt keményen büntetni akarjuk a lakosságot. 

Hosszú-hosszú évek óta ezt az adómértéket tartjuk. Tudom Nagy Zsolt képviselő úr már a 

legelső módosító javaslatomnál javasolta, hogy apránként lépjünk előre, ha ezt megtettük volna, 

akkor most magasabban lennénk, mint amit most hirtelen be akarunk vezetni.  

Ez a 10 ezer forint napi egy darab kifli családonként. 27 forint naponta. Azt hiszem, hogy ez 

belefér a büdzsébe. Tudom, hogy nagyon „népszerű”, és megdöbbentőnek tűnik, hogy több, 

mint a duplájára akarja emelni az önkormányzat a kommunális adót. Bejön ebből körülbelül 16 

millió forint éves szinten, és körülbelül fedezni fogja a közvilágítást.  

Mit ne mondjak, beszéltünk az előbb az étkezésről, akkor nem soroltam fel azokat a borzasztó 

számokat. Az óvoda étkeztetésnél a vásárolt élelmiszer ára 19 millió forint és amit a lakosság 

befizet 1.400 ezer forint. Az iskolánál nagy felháborodást keltett, hogy egy hétig kimaradt az 

iskolatej és a kifli. Iskola kifli és iskolatej sincs, ezeket mi vesszük, mert mi nem kapunk semmi 

támogatást az államtól, hanem az önkormányzat veszi, ami éves szinten 4 millió forint.  

A 4.500,- forintos kommunális adóból éves szinten nem jött be 8 millió forint.  

A múltkor felsoroltam a közvilágítás, a parkfenntartás, a köztisztaság, a hóeltakarítás árát. 

Igények vannak, nőnek, a végrehajtás emelkedik, a bérek emelkednek, de akiknek csináljuk ezt 

az egészet, a hozzájárulás sajnos stagnál. Azt szeretném, hogy az érdekeltek kicsivel többel 

járuljanak hozzá.  

Hozzászólás? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Az egyik dolog az, tisztelettel, hogy a környező települések, 

amik fel lettek sorolva, közel nem rendelkeznek olyan iparral, mint mi. Valószínűleg azért 

vetnek ki másmilyen adókat.  

A másik dolog, hogy nem egészen 16 millió forintról szól.  

A harmadik dolog, hogy én amíg nem látom ennek a konkrét célját, és nem érzem, hogy erre 

valóban szükségünk van, addig a lakosság terhét nem fogom megszavazni. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt lehet mondani, hogy a lakosság terhét nem akarod 

megnövelni, de akkor kinek a terhét akarod megnövelni? A vállalkozóét? Az iparűzési adó, az 

építményadó és a gépjárműadó nagyrészét vállalkozók fizetik be. A több százmilliós 

adóbevételünk 90 %-át a vállalkozók fizetik be.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Egyelőre nem látom szükségességét.  
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Dombi Norbert képviselő: Nagyjából azt szerettem volna mondani, amit a múltkor, csak 

Gyula megelőzött. Nem is tudom, hogy megismételjem-e, hogy azért vannak másféle 

adónemek a környező településen, mert nincs ilyen iparűzési adóbevétel. Ráadásul nincs ilyen 

környezeti terhelésnek kitéve egyik település sem, mint Pétfürdő. Ráadásul ezeken a 

települések nagyrészén elviszik a zöldhulladékot az adókért cserébe, nálunk nincs ilyen. Azt is 

ki lehetne számolni, hogy egy magánszemély mennyit fizet a zöldhulladék elszállításáért. Lehet 

más forrásokat találni, és nem vagyok benne biztos, hogy feltétlen az embereket kell nyúzni. 

Épp eleget nyelnek és épp elég terhet visznek más vonalon.   

Megint név szerinti szavazást fogok kérni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az uraknak abban igaza van, hogy a szomszédos 

településeken, amiket a polgármester asszony felsorolt, nincs ilyen iparűzési adó.  

 

Horváth Éva polgármester: Berhidán és Palotán van.  

  

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azt is tegyük hozzá, hogy nincs ilyen szociális ellátás. 

Nekünk az előirányzat idén 48 millió forint volt és az idén 29 milliónál járunk. Nincs olyan 

támogatási rendszer, amit mi adunk lakások szigetelésére, meg például ösztöndíjakra. Nem 

költenek annyi pénzt a parkgondozásra, mint mi költünk. Sok minden Pétfürdőn messze 

magasabb színvonalú, mint Tésen vagy Jásdon. Igen, nekik nincs iparűzési adójuk, de 

lényegesen alacsonyabbak a szolgáltatások, a szociális juttatásuk, és a felhalmozási célú 

támogatások. Össze kell hasonlítani. Össze nem mérhető. Visszavehetjük.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Más oldalról közelíteném meg, nem forintálisan, hanem inkább elvi 

vonalon. Ha nem lenne a kommunális adó, vagy kevés a kommunális adó, akkor a kevésnek 

nincs becsülete. Ha valaki befizeti a ráeső részt a kommunális adóból a település büdzséjébe, 

akkor számonkérheti, hogy mire költöttük. Ez több részletbe el is lett mondva. Ezt elvi 

kérdésnek tartom, hogy legyen megfelelő szintű kommunális adó. Mindenki érezze a súlyát 

annak, hogy ő befizette ezt a díjat és hozzájárult a település éves költségvetéséhez.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ki dönti el, hogy mi a megfelelő szint? Mi alapján döntjük el, vagy 

döntitek el, hogy mi a megfelelő szint? A 4.500,- forint nekem nem nagy összeg, ki tudom 

fizetni, nyilván a kétszeresét is ki fogom fizetni. Rengetegen élnek Pétfürdőn, akinek ez nagyon 

komoly terhet jelent. Mi alapján dől el, hogy az a megfelelő szint? Azért, mert néhányan azt 

gondoljátok? 

 

Horváth Éva polgármester: Azt hiszem, hogy megadtuk a valorizált összeget a koncepciónál. 

A törvényhozó kiszámolja, hogy mi az a maximum, amit kommunális adóban említ. 30 ezer 

forintot tesz lehetővé a törvény, amit lehet kérni. Gondolom nem buta emberek találják ki, 

hanem kiszámolják, hogy mire kellene fordítani. A kommunális adóból kellene megoldani a 

kommunális feladatokat, amiket az emberek tőlünk elvárnak. Erre mi semmiféle más 

finanszírozást nem kapunk. Ezt csak az adóbevételekből tudjuk produkálni. Az iparűzési adó 

fizető nem azért fog nekünk adót fizetni, hogy a közvilágítást csináljuk meg, és hogy a havat 

toljuk el az utakon. Azt szeretné látni, hogy az ő befizetett adójából fejlesztések történnek 

Pétfürdőn. Sokáig úgy volt, amíg az állami finanszírozás olyan volt, hogy a település 

üzemeltetésre is kapunk valami támogatást. Most a település fenntartására, üzemeltetésére egy 

huncut krajcárt nem kapunk. Sőt, 167 millió forintot még el is vonnak tőlünk 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Norbi feltettél egy kérdést, és én visszakérdezek. Miből 

gondolod, hogy a 4.500,- forint a jó adószint? Miért nem javaslod, hogy legyen nulla, töröljük 

el?  

 

Dombi Norbert képviselő: Miért javasolnám? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mondjuk mi az alapján mondjuk, hogy összevetjük a 

környező településekkel és azt látjuk, hogy Pétfürdő messze alatta volt a környező 

településeknek. Most be fog állni középszintre, és ez egy mérce.  

A másik, hogy igen, vannak emberek, akiknek nem könnyű ezt kifizetni. Az előbb mondtam, 

hogy mekkora a szociális háló, te tudod a legjobban, mint Humán Bizottság elnöke, hogy 

mennyiféle támogatást tudnak kapni az igazán rászorulók. Sőt végső esetben a jegyző 

adókönnyítést is tud adni. Ezek a lehetőségek megvannak az igazán rászorulóknak. A nem 

rászoruló meg járuljon hozzá a közterhekhez.  

A másik, Gyula, nem okos gondolat, hogy mondjuk meg, hogy mire használjuk fel. A település 

működtetésének fenntartása közel 1 milliárd forint. Boldogabb leszel, ha azt mondom, hogy 

ebből csak a világítást fogjuk fizetni? Vagy ebből fogjuk a nyári fűkaszálást fizetni? Ez 

könnyebbség lesz, ha megpántlikázzuk? Nincsenek megpántlikázva az összegek. Az összes 

bejövő bevétel megy arra, amire kell. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ez a baj. 

 

Béni Norbert képviselő: A felháborodás több részből tevődik össze. Egyrészt az, hogy 

duplájára lett emelve. 

 

Horváth Éva polgármester: Ha nulla lett volna, akkor még nagyobb felháborodás lett volna.  

 

Béni Norbert képviselő: Az, hogy évekig nem lett emelve és most hirtelen kompenzálás 

történik több, mint duplájára. Bizony vannak olyan emberek, akiknek ez gondot okoz.  Ki 

kellene hirdetni, hogy milyen mentességek, illetve kedvezmények járnak, vagy kiknek jár 

mentesség. Beszéltem olyannal is, aki azt mondta, hogy befizetné szívesen, de akkor kíváncsi, 

hogy az elévült adók miért ilyen magasak, amiket nem lehet behajtani.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A fizetési kedvezmények és mentességek körére reagálnék, 

hogy hirdessük ki. Annak idején, amikor a Képviselő-testület a helyi adórendeletét megalkotta, 

úgy döntött, hogy se kedvezményt, se mentességet a rendeletében nem határoz meg. Az adózás 

rendjéről szóló jogszabályban benne vannak a törvény adta kedvezmények, mentességi 

lehetőségek. Azt gondolom, hogy a Képviselő-testület Pétfürdőn mindig úgy ítélte meg, hogy 

azokba a mentességi körökbe bárki belefér, aki a településen lakik. Vissza akartam utalni a 

zárszámadásnál az adó beszámolóra. Nem tudom, hogy ki mennyire emlékszik rá. Sajnos erre 

nem készültem fel, a gépemen sincs rajta. Annyit megkérdeztem a kollégáktól, hogy ebben az 

évben egyetlenegy kommunális adó elengedési kérelem volt, részletfizetési kedvezmény az ötöt 

nem haladta meg. A 4.500,- forintot be tudták fizetni. A mentességi kedvezményi részek bárki 

részére elérhetők. Be lehet jönni, érdeklődni lehet, ha bárkinek bármelyik adónem 

megfizetésével gondja van. A legkedvezőbb az automatikus részletfizetés. Bead egy kérelmet 

az állampolgár és egy éves részletfizetést kaphat mindennemű vagyoni vizsgálat, szociális 

vizsgálat, minden nélkül. A megemelt kommunális adó egy éves részletfizetése havi 900,- forint 

körül van. Havonta be lehet fizetni egy három soros kérelem alapján.   
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Béni Norbert képviselő: Nem lehetne ezt megjelentetni a Pétfürdői Krónikában, hogy kik a 

jogosultak? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azt nem tudom megmondani, hogy kik a jogosultak, 

tekintve, hogy aki odajön és azt mondja, hogy kérem, most mondtam el a lényegét, hogy nem 

kell vizsgálnunk semmit. Leírja, hogy nem tudja az ezévi kommunális adóját befizetni, mert 

neki vagy a családja részére megterhelő. Mindenféle vizsgálat nélkül jegyzői hatáskörben az 

automatikus részletfizetési kedvezmény elmegy. Vannak olyan mentességek, aminél már a 

szociális helyzetet, vagyoni helyzetet vizsgálni kell, vagy ha valaki az adó elengedést kéri.  

Semmi gond. Ha úgy ítéli meg a Képviselő-testület, hogy erről jelentessünk meg valamit akár 

az újságban, vagy a honlapon, nagyon szívesen megtesszük.   

 

Horváth Éva polgármester: Kicsit úgy érzem… mindenki fizet kommunális adót, de nem 

alanyi jogon, hiszen nem mindenki fizet, hanem minden ingatlanban lakó család, ami lehet 

három kereső is. Nem hiszem el, hogy ez ekkora óriási nagy problémát jelent. Ha azt mondom, 

hogy 8 ezer forintot adunk lakástámogatásra havonta az igénylőnek, ahol tudjuk ellenőrizni, 

hogy a szociális helyzete olyan. Nem a minimálnyugdíj alattiaknak jár ez, hanem akinek az egy 

főre eső jövedelme 80 ezer forint. Így 96 ezer forintot kap évente az önkormányzattól. Úgy 

gondolom, hogy ebből a 10 ezer forintot vissza lehet adni az önkormányzatnak.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Tovább fokozom a helyzetet. Az adórendelettel lenne egy 

olyan módosítási szándékom, hogy a Pétfürdőn működő egészségügyi vállalkozások iparűzési 

adó mentességet kapjanak.  

 

Horváth Éva polgármester: Én ez ellen meg kézzel-lábbal tiltakozom. A Pétfürdőn működő 

egészségügyi vállalkozók többsége a magánpraxist is a pétfürdői rendelőben végzi. A pétfürdői 

rendelőben nem fizet bérleti díjat, napi három órát rendel kötelező ellátásban, a többi 

magánpraxisban megy. Úgy gondolom, hogy ezt az iparűzési adókedvezményt nem fogom 

támogatni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem ellent akarok mondani alpolgármester úrnak, csak egy 

dolgot kérdezek, hogy ezt nem most szeretnéd, mert ez most nem fog menni. A 

rendeletmódosítás tehernövelő a lakosságra. Itt belép az a szabály, hogy az önkormányzati 

rendeletet legalább 30 nappal előbb ki kell hirdetnünk. Ezt a rendelet-tervezetet vagy elfogadja 

a testület, vagy nem. Amit te javasoltál, annak semmi akadálya az előkészítés részéről. Azt 

bármikor meghozhatjuk, azzal egy kedvezményt adunk. Ettől, hogy most megszavaztasd 

nagyobb kidolgozást igényel.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: 2020. első negyedévben be fogom hozni képviselői 

indítványként. 

 

Horváth Éva polgármester: Vessünk véget a vitának.  

Aki egyetért a név szerinti szavazással, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a név szerinti szavazást.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett adórendelet módosítást, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület név szerint szavaz. Jegyző asszony olvassa a neveket.  
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Béni Norbert képviselő: Nem.  

Dombi Norbert képviselő: Nem. 

Horváth Éva polgármester: Igen. 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen.  

Molnár Gyula László képviselő: Nem. 

Nagy Zsolt képviselő: Igen.  

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Tartózkodom.  

 

A Képviselő-testület 3 igen, 3 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

344/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete minősített 

többség hiányában nem fogadta el a helyi adókról szóló 14/2017. (XI.24.) 

önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezetet.  
 

 

7.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 202/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés. Nincs. Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

345/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 
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289/2019.(VIII.29.), 295/2019.(IX.26.), 296/2019.(IX.26.), 

297/2019.(IX.26.), 300/2019.(IX.26.), 301/2019.(IX.26.), 

302/2019.(IX.26.), 303/2019.(IX.26.), 304/2019.(IX.26.), 

306/2019.(IX.26.), 307/2019.(IX.26.), 308/2019.(X.24.), 

309/2019.(X.24.),                311/2019.(X.24.),                312/2019.(X.24.). 
 

 

8.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Szeptember 27-e óta nem számoltam be. 

Október 4-én megkaptuk a strand építési engedélyét. 

Október 24-én kaptunk a pályázatkiírótól értesítést. Az utaknál a PMTE bekötő útra pályáztunk 

28 millió forint igénnyel, nem nyert. Ekkor kaptuk meg a választ a járdára beadott 

pályázatunkra, ahol az Akácfa utcai járdaépítésre pályáztunk, anyagköltségre, 4,6 millió 

forintra, nem nyert. Hozzátették, hogy tartaléklista és további értesítés. Ekkor kaptuk meg 

eszközbeszerzésre a pályázat eredményét. Itt a Pétkomm-ot szerettük volna feltuningolni 

eszközökkel, mint például önjáró fűnyíró, fűnyíró traktor, ágvágó, motorfűrész, sövénynyíró, 

fűkasza. Közel 15 millió forintos igény volt. Ez sem nyert. Itt is megvan jegyezve a tartaléklista.  

November 8-án ismét kaptunk értesítést a magyar falu programról a maradék két 

pályázatunkról. Az egyik a temető volt. A temetőnél 4,3 millió forintra pályáztunk vízvételi 

helyre a leendő új kapunál, illetve 30 db urnakeszonra. Itt sem nyertünk. Itt is a tartaléklista 

megvan említve. Ugyanezen a napon kaptuk meg, hogy az óvoda udvar játszóeszközre beadott 

pályázatunk nyert 4.250 ezer forinttal. Ezzel elnyertünk egy ilyen kígyó pódium játszóeszközt, 

egy láncos egyensúlyozót, egy kistraktort, fészekhintát, lengő alagutat, mezítlábas ösvényt, 

valamint két darab ivókút telepítését. Ez már benne van a beruházási táblában a 18-as pontban. 

11-én a támogatói okiratot is megkaptuk és a támogatást is átutalták.  

November 11-én kaptunk egy levelet a Veszprémi Hulladékgazdálkodási Társaságtól, a 

reklamáló levelünkre válaszolva, amit felolvasok. „Tisztelt Polgármester Asszony! 

Hulladékgyűjtés, szállítással kapcsolatos levelét megkaptam, melyre az alábbi választ adom. 

Pétfürdő településen a hulladékgazdálkodási közszolgáltató és az ÉBH Nonprofit Kft-je 

hulladékszállítás közreműködőjeként VHK Kft. végzi.” Ez arra utalás, hogy mi véletlenül 

VKSZ-t írtunk. „Levelükben írják, hogy a korábban jelzett temetői konténerekkel kapcsolatos 

probléma megoldódott, amennyiben változás történne, kérem, jelezzék. A házhoz menő szelektív 

hulladékgyűjtéssel kapcsolatban többször kaptunk jelzést a lakosságtól. Az ürítési nappal 

kapcsolatos átszervezés a problémák megoldása érdekében született. A problémák 

megoldásában vagyunk érdekeltek, nem a panaszok generálásában. Az edények helyükre 

történő visszahelyezésére felhívtuk a munkatársaink figyelmét. Minden kihelyezett edény ürítési 

napon le kell ürítenünk, akkor is ha az nincs tele. Egyetértünk, ez a feladatunk. Nem érdekünk, 

hogy ne ürítsünk le, ha ott vagyunk. Egyrészt panasz lesz belőle, másrészt annál több hulladék 

lesz a következő ürítéskor. A hulladékgyűjtő személyzetnek oktatást tartottunk. Szolgáltatással 

kapcsolatos észrevételeiket a jövőben is fogadjuk és orvosoljuk.” Gyűjtögetjük az 

észrevételeket és jövő héten megint megy egy levél.      

November 12-én megvolt az étkezési díj egyeztetés.  
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Mondanám a jövő heti történéseket. November 27-én lesz egy helyi-védelmi gyakorlat. A 

lakosságnak teendője nincs. Hangos sziréna jelzések lesznek.  

Ugyanezen a napon délután öt órakor lakossági fórum a Közösségi Házban a rendezési tervről. 

A jegyző asszonyt megkérem, hogy néhány szóban tájékoztasson benneteket.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A rendezési tervvel kapcsolatban vagyunk abban a 

szakaszban, hogy az államigazgatási egyeztetés folyik. Az elkészült anyag fenn van a honlapon. 

A lakosság erről értesült. Úgy tudom, hogy a Hivatal facebook oldalán is annak idején 

megjelentettük. Ezt az anyagot lehet nézegetni és ezzel kapcsolatban a lakosságnak, a 

képviselőknek, vagy bárkinek észrevételt lehet tenni november 27-én 5 órakor, a lakossági 

fórumon. Főépítész úr, tervezők jelenlétében tartjuk a lakossági fórumot, ahol személyesen az 

észrevételeket meg lehet tenni, de írásban is várjuk. Az államigazgatási szervektől szépen 

jönnek vissza a vélemények és majd készül az előterjesztés, ahol ezekre a véleményekre a 

Képviselő-testületnek valamilyen reakciót mondani kell. Vagy elfogadja, vagy nem és utána 

lesz elfogadható a rendelet.    

 
 

9.) Megállapodás a Vöröskereszt Veszprém Megyei Szervezetével a Támogató-szállító 

Szolgálat ellátására (száma: 199/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az anyaggal kapcsolatban? Nincs.  

Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

346/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Megállapodást köt a Magyar Vöröskereszt Veszprém Megyei 

Szervezetével a Támogató Szolgálati feladatok közül a fogyatékkal élő 

pétfürdői gyermekek szállítására 

 

2020. január 1-től 2020. december 31-ig. 

 

Az önkormányzat vállalja, hogy havonta bruttó 383.960,- Ft működési 

célú pénzeszköz átadásával hozzájárul a feladatellátás finanszírozásához. 
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Felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét képező 

Megállapodás aláírására.  

 

Határidő szerződés megkötésére: 2019. december 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság ülésén felvetődött egy olyan javaslat, hogy 

próbáljunk utána járni a következő évben, hogy a támogató szolgálatot esetleg térségi szinten 

is meg lehetne oldani. Szeptemberig, ha van javaslat, akkor terjesszük a Képviselő-testület elé. 

Felvállalom, de kérem a Humán Bizottság elnökének a segítségét. 

 

Dombi Norbert képviselő: Jó.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja ezt a határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

  

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

347/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri 

Horváth Éva polgármestert, valamint a Humán Bizottságot, hogy 2021. 

évtől kezdődően a Támogató Szolgálat feladatainak térségi szinten való 

ellátására keressenek megoldást.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: 2020. szeptember havi képviselő-testületi ülés  
 

 

10.) Horváth István Általános Iskola intézményi tanácsába delegálás (száma: 194/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Eddig Láng Géza látta el ezt a feladatot.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Javaslom Molnár Gyula László képviselőt. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem véletlenül javasoltam alpolgármester urat erre a feladatra, 

de nyilván lehet mást is.   

Van egy módosító javaslat. Aki támogatja Molnár Gyula László képviselő delegálását az 

intézményi tanácsba, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

348/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Horváth 

István Általános Iskola intézményi tanácsába a nemzeti köznevelésről 

szóló 2011. évi CXC. törvény 73. § (4) bekezdése alapján az önkormányzat 

képviseletében Molnár Gyula László képviselőt delegálja. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy jelen határozatot küldje meg az iskola 

igazgatójának.  

 

Határidő: 2019. november 28.    

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

11.) Várpalota Kistérség Többcélú Társulása Társulási Tanácsának Pénzügyi 

Bizottságába delegálás (száma: 197/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

349/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Várpalota 

Kistérség Többcélú Társulása Társulási Tanácsának Pénzügyi 

Bizottságába Nagy Zsolt képviselőt delegálja.  

 

Felkéri a Polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Társulási Tanács 

elnökének. 

 

Határidő: 2019. november 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

12.) A Polgármester 2019. II. félévi jutalma (száma: 196/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 2019. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet 

rendelkezett az intézményekben dolgozók, valamint a polgármester éves jutalmazásól, mely 

november 30-ig fizethető ki. A rendelet meghatározza, hogy mekkora lehet, és ennek a felét 
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júniusban kifizettük. Most azért tettem ezt az előterjesztést, hogy a Képviselő-testület 

határozzon úgy, hogy a második felét is kifizeti. A polgármester munkáltatói jogait a Képviselő-

testület gyakorolja, és kell hozzá a Képviselő-testület határozata, hogy kifizethető legyen.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Dombi Norbert képviselő: Régóta rágódom ezen a napirenden. Minden évben legalább kétszer 

felmerül és vannak olyan évek, amikor jogosnak, indokoltnak látom ezt a fajta elismerést. 

Ebben az évben nem igazán találtam semmi olyan extra teljesítményt, vagy olyan pluszt, ami 

indokolná, hogy ezt a 861 ezer forintot a polgármester asszony megkapja. Azt gondolom, hogy 

az a munka, amit elvégzel (és most nem minősítelek), azért megkapod a fizetésed.  

 

Horváth Éva polgármester: Mint, minden dolgozó. 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem látok benne semmi olyan pluszt, extra teljesítmény nem került 

elő, ami miatt indokolt lenne ebben a félévben. Ráadásul tudjuk, hogy adókat akarunk emelni, 

megszorítások történnek. Több sebből is vérzik számomra ez az előterjesztés. Én nemmel fogok 

szavazni és név szerinti szavazást fogok kérni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ugyanilyen jutalmazás vonatkozik a Hivatal dolgozóira is. 

Úgy gondolod, hogy extra teljesítményt nyújtottak és nekik kifizethető, vagy pedig javasolni 

fogod a rendelet módosítását, hogy senkinek se legyen kifizethető? 

 

Dombi Norbert képviselő: Abban nem én döntök.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A rendeletet a Képviselő-testület hozta meg, és meg is 

változtathatja, ha akarja. Remélem, hogy nem.  

A másik, hogy a vezető állású munkavállaló, mint a polgármester bérezése általában két részből 

áll. Van a rendes havi díjazás és van egy jutalom része. A polgármester esetében nem lettek 

mutatók kiírva, mint a Pétkomm ügyvezetője esetében. Azt hittem, hogy ez csupán technikai 

kérdés lesz. Nem tudom milyen extrát várt volna el Dombi Norbert. A lakosság nem tudom 

hányadszor választotta meg.  

 

Horváth Éva polgármester: Hetedszer. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Hetedszerre választotta újra a polgármestert. Ez nem arra 

mutat, hogy nem ismerik el a munkáját, vagy nem jól végezné a munkáját. Nem volt könnyű 

évünk. Kellett többször módosítani a költségvetési rendeletet. Iparűzési adó visszatérítési 

kényszer miatt módosítani kellett. Annak ellenére a működés zavartalanul megy, amiben 

jelentős szerepe volt a polgármester asszonynak. Sőt, mindenben, ami Pétfürdőn történik 

jelentős szerepe van. Nem értem, hogy milyen extrát várnál Norbi, amire úgy gondolnád, hogy 

ki lehet fizetni a jutalmat.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A Feri érveléséhez annyit hozzátennék, hogy annak idején, 

amikor a dolgozóknak javasolta a Humán Bizottság, hogy legyen jutalmuk, illetve, hogy 

kapjanak béremelést, az arról szólt, hogy észrevettük, hogy munkaidőn túl sokat dolgoznak, 

mint itt jegyzőkönyvet vezetnek, és az összes jutalmuk az volt, hogy lecsúszhatták. Igazságtalan 

dolognak tartottuk és akkor próbáltunk valamilyen irányban elmozdulni. Ráadásul több tíz éve 

nem volt semmi emelésük.  
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Többször elmondtam, és nem győzöm eléggé hangsúlyozni 

azt a gáláns dolgot, amit a Képviselő-testület minden intézménynél és a köztisztviselőknél is 

tesz a jutalmazásban is, a köztisztviselők fizetésemelésénél is. A Képviselő-testület nálunk az 

illetményalapot nagyon szépen megemelte. Ami a felsőfokú végzettségű köztisztviselők 

esetében látszik, azt gondolom, hogy ide valahova már el kellett volna jutni állami szinten is.  

A középfokú végzettségű köztisztviselők esetében sajnos ez a béremelés nem látszik meg. Ott 

rendelkezett úgy a Képviselő-testület, hogy ők jutalom címén kapják a minimálbér 15 %-át 

havonta. Mivel havonta nem tudunk jutalmat fizetni, mivel a köztisztviselőknél a jutalom 

kifizetése teljesítményértékelés alapján történik, így az a 15 %-os jutalom beolvad a nagy 

jutalomba és így is szoktuk kezelni. 

A köztisztviselői illetményalap emelésével előállt az a helyzet, hogy az én fizetésem magasabb, 

mint a főnököm fizetése. Ezt a költségvetésnél észlelve polgármester asszony fizetéséhez 

ugyanúgy, mint a középfokú végzettségű köztisztviselőknél, beépítettük a 15 %-ot a rendeletbe. 

Ezt azért mondom, hogy nem tartanám túl gáláns dolognak, hogyha legalább ezt az összeget 

nem kapná meg polgármester asszony. Ez neki is fizetésének a kiegészítése, amit szintén 

havonta nem lehet odaadni. Azért van így levezetve az előterjesztésben, hogy annak mekkora 

az összege.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ha most polgármester asszony nem kapná meg ezt a 

jutalmat, akkor Pétfürdőn ő lenne az egyetlen közalkalmazott, aki nem kapja meg. Kérdezem, 

hogy olyan rosszul dolgozik, hogy mindenki megérdemli a településen, csak ő nem? Most volt 

másfél hónapja egy megmérettetés. Megnyerte hetedszer a polgármesteri választást. Mi kell 

még? Mi a probléma? Kérem, hogy szavazzátok meg. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a név szerinti szavazással, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a név szerinti szavazást.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület név szerint szavaz. Jegyző asszony olvassa a neveket.  

 

Béni Norbert képviselő: Tartózkodom.  

Dombi Norbert képviselő: Nem. 

Horváth Éva polgármester: Tartózkodom. 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen.  

Molnár Gyula László képviselő: Nem. 

Nagy Zsolt képviselő: Igen.  

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Igen.  

 

A Képviselő-testület 3 igen, 2 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

350/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Miskolczi Ferenc alpolgármester javaslatát, mely szerint a 
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Képviselő-testület a polgármestert 2019. II. félévi munkájának 

elismeréséül jutalomban részesítse. 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Botrányos és elképesztő, amit művelt a Képviselő-testület.  

 

Dombi Norbert képviselő: Mi ebben a botrány? Ne csináljuk már a drámát.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Amit elmondtam, hogy mindenki megkapja, csak ő nem. 

Az a botrány benne.  

 

 

17.45 órakor szünet. 

17.56 órakor folytatódik a nyilvános testületi ülés. A képviselők létszáma 7 fő, a Képviselő-

testület továbbra is határozatképes.  

 

 

13.) Akácfa utcai forgalmi rend (száma: 198/2019.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 11.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszonyt megkérem, hogy a tévénézők miatt mondja el az 

előterjesztés lényegét.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

A határozati javaslaton kicsit finomítottam a bizottsági ülésen elhangzott kritikák alapján. Úgy 

javaslom elfogadni, hogy Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy az Akácfa utca páros oldalán az Ösküi utcától a Temető utca kereszteződéséig 

– figyelemmel a szintbéli keresztező utcák tiltó tábla hatályának feloldására – 3 darab 

„Várakozni tilos” táblát helyeztet ki. Zárójelbe tettem, hogy Akácfa utca 78, 58 és 44 elé. Azt 

gondolom, hogy ezt nem kellene belevenni a határozatba, mert térképen néztem. A helyszínen 

a helyére fognak kikerülni a táblák.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Azt szeretném hozzátenni, hogy jelen állapotában az Akácfa 

utca nagyon balesetveszélyes közlekedés szempontjából. Egy tűzoltó ismerősömmel 

beszélgettem, ha ott bármiféle tragédia, tűzeset történik, az Akácfa utcán most egy tűzoltóautó 

nem tud végighaladni.  

 

Horváth Éva polgármester: A hókotró sem.  
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Nagyné Szigeti Mária képviselő: A tűzoltóautó fontosabb. 

 

Dombi Norbert képviselő: Való igaz, hogy az Akácfa utcai közlekedés nincs rendben. Valamit 

kezdeni kell vele. Évek óta jönnek a panaszok. Nekem egy olyan ötletem is volt, hogy 

egyirányúsítani is lehetne azt az utcát. Meg fogom szavazni, hogy legyen tábla, ugyanakkor 

felmerült bennem, hogy lesz egy ilyen tábla és ki fogja ezt ellenőrizni? Lásd pékség. Hiába van 

ott megállni tilos tábla, akármikor megyek, mindig megáll ott valaki. Kiteszik az elakadásjelzőt 

és semmi nem történik. Kamera is van, vannak közterület-felügyelőink, rendőrök, mégsem 

foglalkozik vele senki, hogy ezeket a szabályokat betartsák a polgárok. Ez az ő érdekük is. 

Emiatt kicsit szívom a fogamat, hogy most oda kirakunk 3 db táblát és akkor mi van? 

 

Horváth Éva polgármester: Az Akácfa másik oldalán simán ment a dolog és azóta nincs gond 

és panasz. Lehet, hogy simán megy, de lehet, hogy visszatérünk az egyirányúsításhoz.  

 

Dombi Norbert képviselő: Működjön! 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nyilván ez a döntés is olyan, ha elfogadja a Képviselő-testület, ami az 

érintettek egy része szempontjából népszerűtlen döntés lesz. Akkor van létjogosultsága, ha 

mindenki betartja a közlekedési szabályokat. Én is azt mondom, hogy próbáljuk meg, hogy 

megoldás lesz-e, aztán másnem visszatérünk rá. Az biztos, hogy valamilyen irányban el kell 

mozdulni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Alapvető gond, hogy kevés a parkolóhely. Ugyanannyi 

mint volt, csak sokkal több az autó. A másik, hogy nagyon megváltoztak a parkolási szokások, 

és nagyobbak lettek az autók. Nem állnak be az udvarukba azok sem, akik családi házban laknak 

és van garázsuk, vagy az udvarra be tudnának állni, mert nem kényelmes. Akkor reggel ki kell 

nyitni a kaput, megint kiszállni, aztán becsukni, megint beszállni. Ha meg kint áll a kocsi, akkor 

beszállunk és lehet indulni. Azt szeretném kérni, hogy próbáljunk hatni az emberek értelmére 

és a Péti Krónikában jelentessünk meg egy felhívást, hogy Pétfürdő Nagyközség Képviselő-

testülete kéri a Tisztelt Lakosokat, hogy a gépkocsijaikkal lehetőség szerint a garázsban, vagy 

az udvarban parkoljanak. Mindegyik utcában kint állnak a kocsik.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ezt általánosan Péten kértük már a téli síkosságmentesítés, hóeltakarítás 

során, hogy legalább a téli időszakban parkoljanak a telken belül, aki megteheti.  

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés. Amennyiben nincs, aki a jegyző által elmondott, 

javított határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

351/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy az Akácfa utca páros oldalán az Ösküi utcától a Temető 

utca kereszteződéséig – figyelemmel a szintbéli keresztező utcák tiltó tábla 

hatályának feloldására – 3 darab „Várakozni tilos” táblát helyeztet ki. 
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A munka költségére 200.000.- Ft-ot irányoz elő, melynek fedezete az 

Önkormányzat 2019. évi költségvetése, felhalmozási kiadások, utak, hidak 

kisértékű tárgyi eszközök előirányzata. 

 

Felkéri a Polgármestert a munka megrendelésére, a jegyzőt a kérelmezők 

értesítésére. 

 

Határidő: a megrendelésre és a kérelmezők értesítésére:  

                 2019. november 30.  

Felelős: Horváth Éva polgármester  

              Szabóné Czifra Melinda jegyző 
 

 

Horváth Éva polgármester: Alpolgármester úr megfogalmaznád ezt a felhívást, mert akkor 

megkérjük a Katiékat, hogy jelentessék meg a következő újságban. Össze lehetne vonni a téli 

síkosságmentesítéssel.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: E-mailben átküldöm.  

 

 

14.) Képviselői laptopok vásárlása (száma: 205/2019.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 12.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Felmerült a külsős bizottsági tagokban, mivel majdnem 

mindenkinek van saját laptopja, hogy nekik nem kellene és nem kell vásárolni. Három gépet 

kell megvenni. Ez a pénz talán annyira nem rengeti meg a költségvetést. Azt javaslom, hogy 

mindenféleképpen legyen. Egyszer valamikor úgy döntött a Képviselő-testület, hogy ez a 

munkaeszköze a települési képviselőnek, amit nekünk biztosítani kell. Ha az idén végére érünk 

az önkormányzatnál a nagy beruházásnak, amit csinálunk az informatika terén és jövőre pontot 

tudunk tenni a GDPR megfelelésnek is, akkor a testületi zárt anyagokat, mindent akár felhőbe 

küldve, akár e-mailen, úgy elküldve, hogy csak az a személy tudja megnyitni a számítógépén, 

és csak azon a gépen. Ezért azt mondom, hogy indokolt a képviselőknek, hogy legyen 

munkaeszközük.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A határozati javaslatban a gépek megrendelési határideje 

november 22, ami holnap van. Pénteken Black Friday van, így lehet, hogy olcsóbb is lesz.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ettől sokkal olcsóbb nem lesz, mert van nálam egy ajánlat, 

amit egy ilyen oldalról néztünk meg. Ha nem kell elhasználni, akkor nem fogjuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

352/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy figyelemmel a 318/2019.(X.24.) számú képviselő-

testületi határozatban foglaltakra az új képviselők részére a képviselői 

munkájukhoz 3 db új laptopot szerez be.  
 

A beszerzés fedezete a volt képviselők által megvásárolt gépekért 

befizetett 400.000.- Ft, valamint a szakfeladatra nem sorolható 

önkormányzati feladatok személyi juttatások előirányzatából 275.000.- Ft. 
 

Felkéri a polgármestert a gépek megrendelésére, valamint, hogy a 

határozatban foglaltakat a költségvetési rendelet soron következő 

módosításánál vegye figyelembe.  

 

Határidő: a) a gépek megrendelésére: 2019. november 22. 

      b) költségvetési rendelet módosítás 

Felelős: mindkét pontért: Horváth Éva polgármester 
 

 

15.) Beszámoló a 2019. I-III. negyedévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról  

(száma: 200/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

      Humán Bizottság 

(eredetileg 13.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az anyaggal kapcsolatban van-e? Nincs.  

Aki a határozati javaslatot elfogadja, valamint a beszámolót, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

353/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humán 

Bizottság, a Polgármester és a Jegyző által előterjesztett – 2019. I-III. 

negyedévi szociális ellátásokról szóló – beszámolót e l f o g a d j a. 
 

 

16.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota (első olvasat) (száma: 192/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 14.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Mindegyik bizottság tárgyalta és voltak észrevételek.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság kifogást emelt a hulladék elszállítással 

kapcsolatban. Az előterjesztő befogadta Gelencsér István javaslatát, hogy a polgárőrség 

tulajdonában lévő drón környezetvédelmi felhasználása lehetősége is jelenjelen meg. 

Nekem személy szerint van egy észrevételem, a szokásos korfa. Van itt egy táblázat. 2010-

2018-ig van bent és hiányzik bizonyos adat az évről. Kérdeztem a korábbi években is, hogy a 

születések száma több, mint amennyien itt hagynak minket, elhaláloznak. A táblázat alapján a 

település lélekszámának gyarapodni kellene. Mégsem gyarapodunk. Volt olyan válasz, hogy 

valaki idejön, megszüli a gyereket és utána meg elmegy. Viszont, ha a tavalyi évet megnézzük, 

akkor az a helyzet, ami. A tavalyi helyzet lehet az, ami a reális számokat mutatja. Most mi van 

ilyenkor? 2017-ben 36 fiú és 50 lány született, 86-an összesen és 75 hunyt el. Az elmúlt évben 

az elhalálozás száma fut a többi évvel, viszont a születés visszaesett kevesebb, mint a felére.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezt egy központi rendszerből kérdezzük le. Péten nem 

születik senki. Jogszabály változás volt és tulajdonképpen bármelyik szülő elég ahhoz, hogy 

péti legyen, hogyha azt akarják, hogy a gyerek is péti lakcímű legyen. Szerintem ezt az 

anyakönyvvezetők nem nagyon propagálják. Régebben automatikusan az anya állandó 

lakcímét kapta. 

Arról nincs adat, hogy mennyien költöznek el a településről, és nem tudjuk szűrni. Statisztikai 

Hivatal biztosan tud. Ehhez nekünk nincs meg a jogosultságunk.  

Az idén lekérdezzük ezeket a számokat. Amikor lekérdeztük, a központi rendszerből ez jött ki.  

A 2018-as adat kevesebb. Szerintem ezek az adatok nem lekérdezési adatok, hanem azok az 

adatok, amiket a védőnők adtak meg. A 2018-as évnek is többnek kellene lenni. A védőnő azt 

az adatot tudja megadni, aki ténylegesen itt is lakik Pétfürdőn. A védőnő azt az újszülöttet 

gondozza, akit ide is hoznak haza. Attól még, hogy apuka úgy nyilatkozik, hogy én azt 

szeretném, hogy Pétfürdőn legyen a gyereknek az állandó lakcíme, nem biztos, hogy a gyermek 

Pétfürdőre kerül haza, hanem lehet, hogy a budapesti lakásukban lakik a három fős család.  

 

Dombi Norbert képviselő: Akkor ennek a táblázatnak így semmi értelme nincs.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez nem a valóságot tükrözi. Utána fogok ennek nézni. A 

2019. december 1-jei adatot most fogjuk lekérdezni és leellenőrizzük a 2018-ast is. Mi 

megkapjuk a Központi Statisztikát és azzal megegyeztünk az állandó lakosok számával, és a 

korosztályos bontással is. Korosztályos bontásos adatszolgáltatásunk március 31-ig mindig van 

az ÁNTSZ felé az orvosi körzetek finanszírozásával kapcsolatban. Nem tudom, hogy 
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elmondtam-e az idén, hogy a gyerekorvosi körzetnél megemelték a finanszírozást, mert 

nagyobb a gyerek létszám, mint ami volt.   

 

Dombi Norbert képviselő: Mi van a számokkal? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Maradjunk abban, hogy ez egy első olvasat.  

 

Dombi Norbert képviselő: Érdemes lenne rendbe tenni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A Laci készíti ezeket és nem tudom megmondani, hogy 

honnan vette ezeket a számokat. Nem kérdeztem tőle. Tavaly a védőnőtől. Akkor mondtam, 

hogy a védőnő száma és az a szám, ami a népességnyilvántartási adatokban szerepel, nem 

ugyanaz. Itt a régebbi időtartamokra a népességnyilvántartási van bent. 

 

Dombi Norbert képviselő: Lehet, hogy a védőnői adatokat kellene propagálni, mert közelebb 

lehet a valósághoz.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Döntésetek kérdése. Nekünk a védőnői egyszerűbb.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ebből a táblázatból kihámoztam mást is. Azt, hogy 2014 

óta rendre több kislány születik, mint kisfiú. Ez kicsit aggasztó, mit ne mondjak. Azt tanultam 

az iskolában és azt hallottam, hogy születéskor a lányok vannak többen, éppen azért, mert a 

férfiaknak nagyobb a halandósága, és a természet így rendezi el a dolgot, hogy eleve több 

kislány születik. Ha megnézzük a férfi – nő arányt az előző táblázatban 66 év felett a férfiak 

aránya 60 %-a a nőkének. Utána is a közép korosztálytól eltekintve végig alatta marad a férfiak 

aránya. Ha ez már születéskor nem tevődik helyre, nem lesz mese, be kell vezetni a 

többnejűséget, hogy az egyensúly tartható legyen.  

 

Dombi Norbert képviselő: Amit Feri mondott, ezzel kapcsolatban nem olyan régen olvastam, 

hogy a háborúk után szaporodnak meg a fiú születésszámok, a természet így rendezte, béke 

időszakában a lányok vannak többen.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Később látszik, hogy jóval több férfi hal meg, az arány 

hamar felborult a nők javára, a természet rendelhetné most is úgy, hogy több kisfiú 

születhessen. Valami számítási hiba van a rendszerben.  

 

Dombi Norbert képviselő: A következő nem nagy téma, és nem tudom, hogy lehetne 

belefogalmazni. A táblázat alatt van egy mondat, hogy a településünk orvosai lelkiismeretes 

gyógyító munkát végeznek, jó az orvos, beteg kapcsolat. A mondat második felével nem biztos, 

hogy feltétlenül mindenki egyetért, vagy a valóságot tükrözi. Ugyanakkor elég általános ez a 

mondat és érdemes lenne belevenni azt, hogy a gyermekorvosi ellátás jelenpillanatban nem 

annyira stabil, nincs véglegesen megoldva, és fontos a jövőre nézve, hogy mielőbb stabil 

legyen.  

 

Horváth Éva polgármester: Településfejlesztési Bizottság javaslatait kérem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság kéri, hogy kerüljön be a 

Tisztulj Pét civil megmozdulás az illegális szemét felszámoláshoz.  

 

Horváth Éva polgármester: Véletlenül maradt ki. Be van fogadva.  
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Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A játszóterek felújítása és karbantartása 

táblázatos formában jelenjenek meg, ne így ömlesztve, hogy jobban átlátható legyen. Pontosabb 

megfogalmazást kérünk, hogyha egy pad lett lefestve, akkor egy pad, ha több, akkor padok 

festése. 

Munkát szereztünk magunknak, hogy fel kell mérni a kátyúkat, süllyedéseket és erről egy új 

listát készíteni.  

A Pétkomm-nál jegyeztük meg, hogy a fák űrszelvényezését a Sugár úton és a Tó környékén… 

(polgármester asszony közbeszól) 

 

Horváth Éva polgármester: Azt csinálják.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: Nyáron volt olyan, hogy biciklizés 

közben igencsak leértek a faágak. Utána rendben volt.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez anyagi probléma. 15 millió forinttal már túlléptük a 

parkgondozást. Ha minden héten űrszelvényezünk, akkor… (elnök úr közbeszól) 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: Nem erről van szó, hogy minden héten. 

 

Horváth Éva polgármester: A fűzfák űrszelvényezése a Tó körül nem olcsó dolog.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: Valahogy meg kell oldani. 

 

Horváth Éva polgármester: Ha a testület jövőre erre fedezetet is biztosítja, a bevételi forrását 

is biztosítja, akkor ha kell minden héten űrszelvényezünk.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: Nem minden héten kell űrszelvényezni. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Kicsit sűrűbben. 

 

Horváth Éva polgármester: Így indult a fűnyírás is és 15 millióval több a parkgondozás.  

Pénzügyi Bizottság? 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-

testületnek, hogy a játszótereknél elvégzett munkák táblázatos formában jelenjenek meg a jobb 

átláthatóság tekintetében.  

A Bizottság javasolja továbbá az elvégzett munkálatok fokozottabb ellenőrzését. 

A bizottsági ülésen elhangzott továbbá a szemétszállítással kapcsolatban, hogy: 

-  Nem elegendő számú kuka van a településen. 

- A szolgáltató a szemetet (kommunális és szelektív is) nem mindig viszi el, illetve nem 

mindenhonnan. 

- Rossz kommunikáció a lakossággal, félreértések, nem jut el időben az információ, probléma 

esetén lekezelő ügyintézők, félre tájékoztatás stb. 

-  A kukákat nem teszik vissza a helyükre rendesen, néha még útra is rálógnak (balesetveszély) 

-  A lakótelepen a visszahelyezett kukákat sokszor nem lehet kinyitni, vagy csak kalapáccsal, 

csákánnyal stb., persze így mellé rakják a szemetet az emberek…. 

- Lyukas, sérült kukák a lakótelepen. 

- A családi házaknál a szolgáltató megrongálja és összetöri a kukákat, majd a tulajdonosokkal 

újat vetett, 
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-  A Péti szőlőhegyről a lakótelep kukáiba hordják a szemetüket az emberek… 

- Elektronikai lomtalanításkor „más” szemét is kikerül, nincs elszállítva. 

- Általános lomtalanításkor is kikerülnek „nem megfelelő” hulladékok nincsenek elszállítva. 

- A zöld hulladék kezelésének megoldatlansága. 

- Nem lett megoldva, hogy a szolgáltatótól a kukákat esetenként az önkormányzatnál is meg 

lehessen venni, azokért ne kelljen Veszprémbe bemenni. 

 

Horváth Éva polgármester: Ez a környezetvédelmi beszámoló. Ebbe bele lehetne tenni, hogy 

nincs megoldva, ez egy helyzet.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: Ezzel kapcsolatosan merült fel.  

 

Horváth Éva polgármester: További észrevétel? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Lehet azt tudni, hogy ruhagyűjtő konténereket miért 

szüntette meg a vállalkozó? 

 

Horváth Éva polgármester: Azért, mert neki Pétfürdőn három ruhagyűjtő konténer nem üzlet.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Hányat akar? 

 

Horváth Éva polgármester: Nagyobb városokban hamarabb megtelik, ott tud üzletet csinálni. 

Mi felhívtuk. Azóta is keresünk másikat. Ha esetleg tudtok másikat, szóljatok, szeretettel 

várjuk. Mondta, hogy ő nem jön ide, mert neki óriási ráfizetés. Lassan telik meg. Ott tartunk, 

hogy nagy áruházak mellett ki vannak rakva konténerek, és azok üzemeltetőjét már keresgéli a 

Laci, hogy hátha ki tud hozni hozzánk is egyet, de nem értünk a végére. Hiányolják az emberek. 

További kérdés? Nincs. Összeírtuk a problémákat, amiket beépítünk a végleges beszámolóba. 

Közben csordogálnak a vegyi üzemek beszámolói. Ez a decemberi képviselő-testületi ülésre 

össze fog állni.  

 

 

17.) Önálló képviselői indítvány Molnár Gyula László, Béni Norbert és Nagyné Szigeti 

Mária részéről: Péti MTE területén lévő murvás útszakasz ideiglenes rendbetétele apró 

szemű murvával (száma: 212/2019.) 

Előterjesztő: Molnár Gyula László, Béni Norbert és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

(eredetileg 16.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot az alábbi módosítással: ”Kivitelezés fedezete a 

2019 évi költségvetés Sportpálya karbantartás terhére”. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot a Sporttelep karbantartás terhére. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a javított határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

354/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a PMTE telepen lévő önkormányzati murvás útját 

ideiglenesen felújítja apró szemű murvával.  

 

A kivitelezés fedezete a 2019. évi költségvetés Sporttelep karbantartása. 

 

A testület felkéri a polgármestert, hogy a fentieket a költségvetés 

következő módosításánál vegye figyelembe.  

 

Határidő: kivitelezésre: 2019. december 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

18.) Önálló képviselői indítvány Molnár Gyula László, Béni Norbert és Nagyné Szigeti 

Mária részéről: A Berhidai úttal párhuzamos szervizút ideiglenes rendbetétele apró 

szemű murvával (száma: 210/2019.) 

Előterjesztő: Molnár Gyula László, Béni Norbert és Nagyné Szigeti Mária képviselők 

(eredetileg 17.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot az alábbi módosításokkal: 

- „A képviselő-testület felkéri a Településfejlesztési Bizottságot, hogy a jövőben dolgozzon ki 

megoldási javaslatokat a probléma végleges kezelésére.” 

 „A kivitelezés fedezete a 2019. évi költségvetés utak-hidak karbantartásának terhére.” 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy az Út 

karbantartás terhére. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az anyaggal kapcsolatban van-e? 

 

Dombi Norbert képviselő: A teljes szervízútról van szó, vagy egy kis szakaszról? 

 

Horváth Éva polgármester: Teljes.  

 

Dombi Norbert képviselő: Valóban valamit csinálni kell azzal a területtel, mert borzalmas 

állapotban van. Ha jól emlékszem, 4-5 éve kezdtük el a térkövezést elkészíteni, és az egyik ház 

közös képviselője kezdeményezésére – talán még Láng Géza alpolgármester úr is benne volt 

ebben a kis csoportosulásban – aláírást gyűjtöttek, hogy a Képviselő-testület ott ne merészeljen 
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utat csinálni. Azért akartuk, hogy a mentő be tudjon menni, aki kijön, ne a sáron keresztül 

keljen. Itt volt előttünk, hogy a rózsabokrokat, a virágokat és a kis csemetéket ne barmoljuk 

szét és ne épüljön ilyen jellegű szervízút. Azért lett elvetve annak idején. Hogy most 

megváltozott-e az ott élők véleménye ezzel kapcsolatban, azt nem tudom.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Engem is megkerestek a házból a lakosok, hogy miért nem 

csinálunk ott valamit. Benne volt a parkfejlesztési koncepcióban, a negyedik ütem volt ez a 

szervízút feljavítása. Grünbetonos megoldás lett volna és parkolók is lettek volna kialakítva. Ez 

ellen tiltakoztak. Kérdezték, hogy miért nem csináljuk meg? Mondtam, hogy azért, mert aláírást 

gyűjtöttek ebbe az irányba is és abba az irányba is. Nem tudjuk, hogy mit csináljunk. Ha 

akarunk csinálni valamit, akkor is aláírást gyűjtenek, ha nem csináljuk meg, akkor is. Azt 

kértem, hogy legyen érvényes társasházi határozat arról, hogy mit kíván a társasház. Ha amellett 

döntenek, hogy legyen ott egy grünbetonos kialakítás, akkor megcsináljuk. Legyen róla 

határozat és utána ne itt álljanak tiltakozva. Rajtuk múlik, tessék eldönteni, hogy mit akarnak.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Senki nem akarja a rózsákat lemurvázni. 

 

Dombi Norbert képviselő: Akkor sem akartuk Gyula. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Gondoltam. A nagyon-nagyon sáros területről van szó, amit 

jó lenne már megszüntetni. Az időjárás miatt ez csak fokozódni fog.  

 

Béni Norbert képviselő: A teljesre kell csinálni egy megoldást.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Annyit szeretnék javasolni hozzákapcsolódva alpolgármester úr 

tájékoztatására, hogy lehet, hogy érdemes lenne levelet írni a két társasháznak, hogy döntsék el 

és felhívni őket valami határidőre, és a jövő évi költségvetésbe be tudnánk tenni. Január 

közepéig jöjjön már valami döntés.  

 

Horváth Éva polgármester: Erről lesz egy külön határozat.   

 

Dombi Norbert képviselő: Odáig jutottam a gondolataimban, hogy mind a kettőt csináljuk 

meg. Most a nagyon-nagy sárgödrök legyenek betöltve. Jövőre vonatkozóan pedig, hogy 

legyen-e szervízút, milyen szervízút, ott meg egyeztetni kell a társasházakkal. 

 

Horváth Éva polgármester: Szkeptikus vagyok, hogy november végén, december elején ilyen 

munkára kivitelezőt találsz-e, de a testület eldönti. Ha találunk kivitelezőt, akkor megpróbáljuk 

megcsinálni. Hétfő óta próbálkozunk és nincs olyan kivitelező, aki hajlandó lenne idejönni, 

hozni a murvát, a hengert és a tolólapot.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nézem ezt a képet és ott vannak ezek a nagy tócsák, ahol 

az óvoda mellett a gyalogút betorkollik ebbe az útba. Teljesen feleslegesnek tartom az egész 

utat végig murvaterítéssel feltölteni, mert a többi része jó. Felesleges, mert amíg nem látjuk a 

végső megoldást, mert, ha meg utána úgy döntünk, akkor le túrni róla.  

 

Horváth Éva polgármester: Volt már ilyen.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Amit látsz a fotókon alpolgármester úr, nem 300 fokban 

csináltuk és ha a szöget megnézed, a fotós mögötti hátsó részről beszélsz. Mindent nem lehet 

körbe fotózgatni. Szerintem elég jól mutatja ez a 4-5 kép az állapotot.  
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Horváth Éva polgármester: Aki a javított határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

355/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, a Berhidai út 86-94. mögötti szervízutat ideiglenesen felújítja 

apró murvával.  

 

A kivitelezés fedezete a 2019. évi költségvetés utak-hidak karbantartása. 

 

A Képviselő-testület felkéri a Településfejlesztési Bizottságot, hogy 

dolgozzon ki megoldási javaslatokat a probléma végleges kezelésére a 

jövő évi költségvetés tárgyalásáig. 

 

Határidő: a) kivitelezésre: 2019. december 10. 

                  b) a végleges megoldás kidolgozására: 2020. február 15. 

Felelős: a) pontért: Horváth Éva polgármester 

              b) pontért: Településfejlesztési Bizottság 
 

 

Horváth Éva polgármester: Volt egy olyan javaslat, hogy a Képviselő-testület felkéri a 

társasházak közös képviselőit, hogy terjessze a közgyűlés elé ennek a megoldását és a 

meghozott határozatot juttassák el a Képviselő-testületnek december 30-ig.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Addig nem fognak sehol összehívni közgyűlést.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Olyan észrevételem van, ha meg lett bízva a 

Településfejlesztési Bizottság, hogy dolgozzon ki végleges megoldást, talán utána kellene 

menni a társasházakhoz, hogy mi a véleményük.   

 

Horváth Éva polgármester: Akkor ez jövőre nem lesz bent a költségvetésünkben. Ha nincs 

itt január 15-én ennek az összege, akkor nem tudjuk beépíteni a költségvetésünkbe.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Akkor sokat kell gyorsan dolgozni. 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor is a társasházak elé kellene vinni és közgyűlést kellene 

összehívni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Legyen mit eléjük vinni polgármester asszony.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nekik volt elképzelésük. Az egyik része nem akar semmit, parkot akar, 

a másik része meg utat akar, vagy parkolót. Mivel akarod még megkínálni őket? 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azt kell megkérdezni, hogy akarnak-e oda grünbetonos 

szervízutat, parkolókkal rá merőlegesen. Nem a házakhoz közel, hanem az ellentétes oldalon.    

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy keressük meg a közös képviselőket 

hivatalosan és kérjük őket fel társasházi közgyűlési határozat meghozatalára, a határozatban 

megfogalmazottak szerint, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

356/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy a Pétfürdő, Berhidai út 86-94. társasházak közös 

képviselőit tájékoztassa, hogy a Képviselő-testület a jövő évben az 

épületek mögötti szervízutat tervezi rendbe tenni. 

 

Lehetőség lenne a szervízút burkolására, rá merőlegesen parkoló helyek 

létesíthetőek a házakkal szemközti oldalon. 

 

A Képviselő-testület 2020. január 15-ig a társasházaktól közgyűlési 

határozatban várja a fenti elképzelésekről - illetve ha más, a lakók 

elképzeléséről is - a véleményt. 

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: a határozat megküldésére: 2019. november 29. 
 

 

Tájékoztatók: 

 

 

1.) Tájékoztató a 2019. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 207/2019.) 

(eredetileg tájékoztatók 2.) pontja) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A beruházási táblával kapcsolatban van-e hozzászólás, kérdés? 

Nincs. 

Most következnek a költségvetés módosítási javaslataim, amit a Pénzügyi Bizottság végig 

tárgyalt. Elmondom a javaslataimat, és utána ismertetem a Pénzügyi Bizottság döntését. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: Rendben.  

 

Horváth Éva polgármester: A költségvetési rendelet módosításához, hogy a kiadásokat 

csökkentsük és finomítsuk a mérlegünket, a következő javaslatokat teszem.  

Javaslom, hogy az Iskola kisértékű tárgyi eszközök beszerzését 300 ezer forinttal csökkentse a 

Képviselő-testület. A Pénzügyi Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

Aki a javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

357/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Iskola 

beruházási kiadásai 2. során a kisértékű tárgyi eszközökre előirányzott 600 

ezer forintból 300 ezer forintot töröl.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy az Óvoda beruházási táblájában a kisértékű tárgyi 

eszközök sorát 150 ezer forinttal csökkentse a Képviselő-testület, továbbá vegye ki a 

vízelvezető rendszer kiépítésére előirányzott 2 millió forintot. A Pénzügyi Bizottság 5 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

Aki a javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

358/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Óvoda 

beruházási kiadásai 5. során a kisértékű tárgyi eszközökre előirányzott 300 

ezer forintból 150 ezer forintot töröl, valamint az Óvoda felújítási kiadásai 

9. során az udvari vízelvezető rendszer felújítására (feltárás, csere) 

előirányzott 2.000 ezer forintot törli.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy a Gondozási Központnál a védőnői szolgálat ajtó- 

ablakcseréjére előirányzott 1 millió forintot vegye ki a Képviselő-testület. A Pénzügyi 
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Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

Aki a javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

359/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Gondozási 

Központ felújítási kiadásai 14. során a védőnők: ajtó és ablakcserére 

előirányzott 1.000 ezer forintot törli.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy a Polgármesteri Hivatal beruházási táblájában a 

kisértékű tárgyi eszközök sorát 200 ezer forinttal csökkentse a Képviselő-testület. A Pénzügyi 

Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

Aki a javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

360/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet 

Polgármesteri Hivatal beruházási kiadásai 19. során a kisértékű tárgyi 

eszközökre előirányzott 1.124 ezer forintból 200 ezer forintot töröl.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy a Temetőnél a kisértékű tárgyi eszközök sorát 
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300 ezer forinttal csökkentse a Képviselő-testület. A Pénzügyi Bizottság 5 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadta a javaslatot. 

Aki a javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

361/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Temető 

üzemeltetés beruházási kiadásai 27. során a kisértékű tárgyi eszközökre 

előirányzott 400 ezer forintból 300 ezer forintot töröl.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy a Községgazdálkodásnál a kisérékű 200 ezer 

forinttal csökkentse a Képviselő-testület. A Pénzügyi Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadta a javaslatot.  

Aki a javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

362/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet 

Községgazdálkodás beruházási kiadásai 31. során a kisértékű tárgyi 

eszközökre előirányzott 300 ezer forintból 200 ezer forintot töröl.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy a Tónál a kisértékű tárgyi eszközök sorát 300 
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ezer forinttal csökkentse a Képviselő-testület. A Pénzügyi Bizottság 5 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadta a javaslatot. 

Aki a javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

363/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Fürdő, 

strand és tó üzemeltetés beruházási kiadásai 40. során a kisértékű tárgyi 

eszközökre előirányzott 400 ezer forintból 300 ezer forintot töröl.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy kerüljön kihúzásra a Strandnál a beruházás 

bonyolításra beállított 20 millió forint. A Pénzügyi Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadta a javaslatot. 

Aki a javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

364/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Fürdő, 

strand és tó üzemeltetés beruházási kiadásai 44. során a Strand tervezésre, 

engedélyezésre, illetékekre, bonyolításra előirányzott 42.762 ezer 

forintból 20.000 ezer forintot töröl.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 
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Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy a Parkfenntartás kisértékű tárgyi eszközök sorát 

400 ezerrel csökkentse a Képviselő-testület, valamint kerüljön kihúzásra a játszótéri eszközökre 

beállított 1 millió és a játszóterek felújítására beállított 2 millió forint. A Pénzügyi Bizottság 4 

igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatokat. 

Aki a javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen… (polgármester asszony nem szavaztatott tovább) 

 

Horváth Éva polgármester: Megyünk soronként. Aki elfogadja, hogy a Parkfenntartás 

kisértékű tárgyi eszközök sorát 400 ezer forinttal csökkentsük, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

365/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Zöldterület 

kezelés beruházási kiadásai 47. során a kisértékű tárgyi eszközökre 

előirányzott 500 ezer forintból 400 ezer forintot töröl.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja, hogy a játszótéri eszközökre beállított 1 millió 

forintot vegyük ki, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

366/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Zöldterület 

kezelés beruházási kiadásai 49. során a játszótéri eszközökre előirányzott 

1.000 ezer forintot törli.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  
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Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja, hogy a játszóterek felújítására beállított 2 millió 

forintot vegyük ki, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

367/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Zöldterület 

kezelés beruházási kiadásai 50. során a játszóterek felújítására előirányzott 

2.000 ezer forintot törli.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy az Utak, hidaknál a kisértékű tárgyi eszközök 

sorát 300 ezer forinttal csökkentse a Képviselő-testület. A Pénzügyi Bizottság 3 igen 

szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 

Aki a javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

368/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Utak, hidak 

beruházási kiadásai 52. során a kisértékű tárgyi eszközökre előirányzott 

500 ezer forintból 300 ezer forintot töröl.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 
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Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy az Utak, hidakból kerüljön kihúzásra az Iskola 

utca – Berhidai út kivitelezésre beállított 3 millió Ft és annak műszaki ellenőrzésére előirányzott 

300 ezer Ft. A Pénzügyi Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

Aki a javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

369/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Utak, hidak 

beruházási kiadásai 56. során az Iskola utca – Berhidai út sarok tervezésre, 

engedélyezésre, műszaki ellenőrzésre előirányzott 690 ezer forintból 300 

ezer forintot töröl, valamint az 57. során az Iskola utca – Berhidai út sarok 

kivitelezésére előirányzott 3.000 ezer forintot törli.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy a közvilágítás bővítésére beállított 1 millió 

forintot vegye ki a Képviselő-testület. A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás 

mellett elfogadta a javaslatot. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Kérdezném, mert nem értek hozzá műszakilag. 

Gondolkodtunk, hogy egy területen kellene még világítóoszlop. Megvalósítható télen ilyen 

beruházás? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Akkor elfogadom.  

 

Horváth Éva polgármester: Minden évben bele szoktuk tenni, az idén nem volt igény rá.  

Aki a javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

370/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet Közvilágítás 

beruházási kiadásai 63. során a közvilágítás bővítésére előirányzott 1.000 

ezer forintot törli.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy az Ivóvíz, szennyvíz 14.2 sorát 7 millió forinttal 

csökkentse a Képviselő-testület, valamint kerüljön kihúzásra a kút villamos energia kiváltására 

beállított 8 millió forint. A Pénzügyi Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a 

javaslatot. 

Aki a javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

371/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet az Ivóvíz, 

szennyvíz beruházási kiadásai 66. során a kútbekötő vezeték kiváltására 

hidraulikai felülvizsgálattal előirányzott 8.900 ezer forintból 7.000 ezer 

forintot töröl, valamint a 67. során a kút villamos energia kiváltására 

előirányzott 8.000 ezer forintot törli.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy az Orvosi rendelőnél a két helyen lévő kisértékű 

tárgyi eszközt csökkentse a Képviselő-testület 400 ezer forinttal és 100 ezer forinttal. A 

Pénzügyi Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot.  

Aki a javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

372/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet az Orvosi 

rendelő (felnőtt) beruházási kiadásai 69. során a kisértékű tárgyi 

eszközökre előirányzott 500 ezer forintból 400 ezer forintot töröl, valamint 

az Orvosi rendelő (gyermek) beruházási kiadásai 71. során a kisértékű 

tárgyi eszközökre előirányzott 600 ezer forintból 100 ezer forintot töröl.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javaslom, hogy a Képviselő-testület a Köztisztaság kisértékű 

tárgyi eszközök sorát 400 ezer forinttal csökkentse. A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 

Aki a javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

373/2019.(XI.21.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi 

költségvetéséről szóló 4/2019.(III.5.) önkormányzati rendelet a Nem 

veszélyes hulladék kezelése, ártalmatlanítása 73. során a kisértékű tárgyi 

eszközökre előirányzott 500 ezer forintból 400 ezer forintot töröl.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet módosítása 

 

 

Horváth Éva polgármester: Így 48.250 ezer forinttal csökkent a költségvetés.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A futópálya tervezésre be volt állítva 150 ezer forint. Azzal mi lett? 
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Horváth Éva polgármester: Kifizettem a tervezőt.  

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

Horváth Éva polgármester: Valakinek van valami észrevétele? Nincs.  

 

 

18.50 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda   

polgármester                          jegyző 


